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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Το «ντόμινο» της πίεσης στα νοσοκομεία κατεβαίνει
στον Νότο

Πηγή: LIFO Σελ.: 50 Ημερομηνία
έκδοσης:

25-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1122.27
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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κ. Λαζανάς θεωρεί άτι 6εν έχουμε 
5ει ακόμα τηυ κορύφωση του τέ
ταρτου κύματος, που θα είναι πο
λύ ορμητικό. Μάλιστα, για να εκτο
νωθεί η ορμή όχι μόνο του τωρινού 
κύ ματος αλλά, και των επόμενων θα 
χρειαστεί να υπάρξει πρόοδος σε Suo άξονες: 
στον εμβολιασμό και στην τήρηση των μέτρων 
προστασίας, ειδικότερα στη σωστή χρήση της 

μάσκας εκεί όπου επιβάλλεται, για παράδείγμα 
στα Μ Μ Μ. Η κατ άστασ η των νοσοκομείων απο
καλύπτει την αφόρητη πίεση που δέχεται το ΕΣΥ 
ειδικά στη Βόρεια και την Κεντρική Ελλάδα, με 
το Νοσοκομείο Παηανικολάου Θεσσαλονίκης, 
το «βαρόμετρο» της Βόρειας Ελλάδας, όπως το 
αποκαλεί ο διευθυντής της μονάδας εντατικής 
θεραπείας του Νίκος Καπραβέλος, να έχει 1009ε 
πληρότητα στις κλίνες ΜΕΘ και ασθενείς με ανα
πνευστική ανεπάρκεια να δέχονται υποστήριξη 
με συσκευές υψηλής ροής οξυγόνου ή να δια- 
αωληνώνονται με φορητό αναπνευστήρα στις 
χειρουργικές αίθουσες, τις αίθουσες ανάνηψης 
και όπου υπάρχει αυτή η δυνατότητα από πλευ
ράς υποδομών, εξοπλισμού και ανθρώπινου 
δυναμικού. Οι εξουθενωμένοι ενταιικολόγοι 
θυμίζουν ότι η εξειδίκευαη για να αποκτήσει 
εμπειρία ένας γιατρός και να αντέξει τους pu9- 
μούς και την π ίεση της Μ ΕΘ διαρκεί δύο χρόνια. 
Μέσα οε μια γενική εφημερία το Παπανικολάου 
βρέθηκε να έχει διααωληνωμένους εκτός ΜΕΘ 
δεκαεννιά ασθενείς, κάτι που σπάνια βλέπει κα
νείς σε νοσοκομείο. Ίδια είναι η εικόνα και στο 
Νοσοκομείο Παπαγεωργίου, με τον πρόεδρο των 
εργαζομένων Παναγιώτη Τουχτίδη να επισημαί
νει πως οι ασθενείς με κορωνόιό, που στ ην πλειο
νότητά τους είναι ανεμβολίαστοι, φτάνουν πολύ 
καθυστερημένα στο νοσοκομείο με επιβαρυμέ
νη υγεία και κάποιοι χάνουν τη μάχη πριν καν 
προλάβουν να μπουν στην εντατική. Πεθαίνουν 
σε τμήματα Επειγόντων Περιστατικών, όπως 
προσέρχονται, ή σε αστό Βραχείας Νοσηλείας, 
καθώς εξετάζονται, ή στις κλινικές Covid. Γενικά, 
η κατάσταση που επικρατεί σε όλους τους χώ
ρους του νοσοκομείου θυμίζει πόλεμο και όπως 
σε κάθε πόλεμο υπάρχουν παράπλευρες απώλει
ες που εδώ αφορούν τα non covid περιστατικά, 
τα οποία διακομίζονται στα μεγάλα νοσοκομεία 
του λε κανό πεδίο υ Αττικής, γεμίζοντας με ράντζα 
τους διαδρόμους και δημιουργώντας ένα ιδιότυ
πο ντόμινο μεταφοράς της ασφυκτικής πίεσης 
του συστήματος από τον Βορρά στον Νότο. Στο 
Νοσοκομείο Αττικόν ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλης Γιαννάκος μέτρησε προ ημερών 125 
ράντζα, ενώ αντίστοιχη είναι η εικόνα και σε 
όλα τα μεγάλα νοσοκομεία του Λεκανοπεδίου, 
με το ηθικό δίλημμα των γιατρών να μην περιο
ρίζεται στην επιλογή ανάμεσα σε δύο ασθενείς 
Covid (ποιος έχει τις περισσότερες πιθανότητες 
να τα καταφέρει) αλλά και ανάμεσα σε ασθενείς 
Covid και non Covid, όπως αναφέρει ο καθηγη

τής Παθολογίας-Ογκολογίας Κώστας Συρίγος. ο 
οποίος, εκτός από γιατρός πρώτης γραμμής στο 
Νοσοκομείο Σωτηρία, είναι και επικεφαλής του 
poit-Covid ιατρείου του ίδιου νοσοκομείου. Από 
το Νοσοκομείο Αττικόν, το πρώτο που δημιούρ
γησε διεπι στη μονικά post-Covid ιατρείο, ο καθη
γητής Π νευμονολογίας Στέλιος Λο υ κίδης εξηγεί 
ότι η εικόνα με τα ράντζα είναι γνώριμη στα νοσο
κομεία και ότι το Αττικόν πάντα είχε ράντζα και η 
διαφορά τώρα είναι πως έχουν So Covid κλίνες, 
οπότε τα ράντζα έγιναν περισσότερα.

Στο μεταξύ, αυξάνεται και ο αριθμός παιδιών 
που νοσηλεύονται στα παιδιατρικά νοσοκομεία- 
ακόμα και βρέφη 1,5 μήνα είναι δια σωληνωμένα. 
Ο κορωνοιός δεν κάνει δι ακρίσεις και χτυπά, άτο
μα ηλικίας από λίγων η μερών έως και πάνω από 
τα 100, με τον πρόεδρο tqu Ε ΟΔΥ και καθ ηγητή 
Παιδιατρικής Οεοκλή Ζαούτη να περιγράφει το 
π ροφιλτων ανθρώπων πουεισάγονται στην εντα
τική, ενώ είναι πλήρως εμβολιασμένοι. Πρόκειται 
για άτομα άνω των 70 ετών με ένα τουλάχιστον 
υποκείμενο νόσημα που το 6μηνο του εμβολια
σμού τους κοντεύει να εκπνεύσει. Γι’αυτό, άλ
λωστε, η κυβέρνηση επέλεξε το πιστοποιητικό 
εμβολιασμού στα άτομα άνω των GO ετών να έχει 
ήμερο μ ηνία λήξης, ώστε να υπάρχει ένας μοχλός 
πίεσης για τη διενέργεια της τρίτης δόσης στους 
ηλικιωμένους και στους ευπαθείς, χωρίςνα χάνε
ται καθόλου χρόνος. Μέσα από το γραφείο του, 
ο κ. Ζαούτη ς, μαζί με το ν αναπληρωτή καθηγητή 
ΕπιδημιολογίαςΔημήτρη ΓΊαρασκευή,, απευθύ
νει έκκληα η σε όλους να κάνουν την τρίτη δόση, 
όχι μόνο στους ηλικιωμένους, ιδιαίτερη έκκληση 
απευθύνει, δε, στους 575.000 μη εμβολιασμέ
νους μεαήλικες και ηλικιωμένους άνω των 60 
ετών να κάνουν την πρώτη δόση. Σε επείγουσα 
οδηγία να μην αναβληθεί καθόλου, ούτε μέρα, η 
πραγματοποίηση της τρίτης δόσης των εγκύων 
προχώρησε η Αμερικανική Ένωση Αναπαραγω
γικής Ιατρικής μετά από μελέτη του CDC που 
φανερώνει ότι μια έγκυος που θα κολλήσει κο- 
ρωνοϊό έχει 70% υψηλότερο κίνδυνο βαριάς νό- 
σηαης και θανάτου από μια γυναίκα που δεν είναι 
έγκυος. Η αυξημένη προσέλευση για την τρίτη 
δόση γεμίζει ξανά με κόσμο τα mega εμβολι α
στικά κέντρα που είχαν ερημώσει. Τις τελευταίες 
ημέρες έχουν γίνει περισσότεροι από 310.000 
εμβολιαομοί τρίτης δόσης στην επικράτεια, γε
γονός ι δια ίτερα ενθαρρυντι κό, όπως επ ιαημαίνει 
οκ. Ααζανάς, ενώ άλλοι 700.000συμπολίτες μας 
έχουν κλείσει ήδη το ραντεβού τους. Συνολικά, 
το 57% των δικαιούχων της τρίτη ς δόσης αυτή 
την εποχή έχει κάνει το εμβόλιο ή το έχει προ
γραμματίσει, με την καθηγήτρια Παιδιατρικής 
Μ αρία Θεοδ ωρ ιδ ου, πρόεδρο της Εθνι κής Επ ι - 
τροπή ς Εμβόλια σμών. να θυμίζει ότι με την τρίτη 
δόση η ανοσία επιτυγχάνεται πολύ γρήγορα, σε 
μία έως τρεις ημέρες, εξού και θωρακίζει ισχυρά 
τον οργανισμό.

Το «ντόμινο» 
της πίεσης 
στα νοσοκομεία 
κατεβαίνει στον

d

Φουσκώνει το τέταρτο 
πανδημικό κύμα, με τους 
σκληρούς δείκτες της 
πανδημίας (διασωληνωμένοι 
ασθενείς και θάνατοι) να 
αυξάνουν ανησυχητικά, 
ενώ οι εκτιμήσεις των 
ειδικών είναι ότι τα νούμερα 
θα ανέβουν κι άλλο. Τα 
κρούσματα, οι νοσηλείες, 
οι διασωληνώσεις 
και οι θάνατοι θα 
πολλαπλασιαστούν αν 
δεν εμβολιαστούν όσοι 
είναι ανεμβολίαστοι, 
ειδικά όσοι ανήκουν σε 
ευπαθείς ομάδες και είναι 
άνω των 60 ετών, εκτιμά 
ο λοιμωξιολόγος Μάριος 
Λαζανάς, πρόεδρος της 
Ελληνικής Εταιρείας 
Μελέτης και Αντιμετώπισης 
του AIDS.

Νότο
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1  Εξώδικο από 36 γιατρους για το «έγκλημα» στο
Παπανικολάου

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1439.86
cm²

Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Βγαίνουν μπροστά οι
απελπΐσμένοι γιατροί! Η

«φωτιά
36 χειρουργού®ίί|> Εχουμε διπλάσιο ί)^τΛτ—

SL^oro^v,

ΕΝΩΠΙΟΝ ΠΑΝΤΟΣ ΑΡΜΟΔΙΟΥ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΥ ΚΑΙ ΑΡΧΗΣ 

ΕΞΩλΙΚΗ ΔΗΛΩΣΗ - ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ - ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ - ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ

1) της Ελένης Ψημενίδου του Βασιλείου, κατοίκου Καλαμαριάς Θεσσαλονίκης 

οδός Παττσττέτρου αρίθμ. 4 με ΑΦΜ 035465674 ειδικού Οφθαλμιάτρου
2) της Αναστασίας Σαράφη του Λημητρίου, κατοίκου Θέρμης Θεσσαλονίκης, 
οδός Στρατηγού Μακρυγιάννη αριθμ. 6 με ΑΦΜ 125799216, ειδικού 
Οφθαλμιάτρου
3} της Θάλειας Πανακλερΐδου του Δημητρίου, κατοίκου Πυλαίας 
ΘεασαλονίκίΚ οδόε Αλ Συυτωνίδσυ πω*Θ*ι ΙΟ us. ΑΦΜ *Αι*ου

ΕΠΕΙ.λΜ εξαίτίας των ανωτέρω, αναλυτικά εκτεβίντων, ακόμη και η 
'χπαίδευση των ειδικευόμενων ιατρών είναι ελλιπέστατη κατά τα τελευταία ro^ 

έτη. Τις συνέπειες και τον σοβαρό αντίκτυπο αυτής της ατελούς :ου 
ίσης θα βιώσουμε στο σύστημα υγείας μας το προσεχές διάστημα«ου rum 

01 ΘΑΝΑΤΟΙ 
ΕΙΝΑΙ 

ΠΑΥΨΗ

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΑΥΤΟΥΣ
πςη ρητή επιφύλαξη κάθε περαιτέρω νόμιμου δικαιώματος μας

όμαστε εντονότατα για τη. μέχρι σήμερα, αδιαφορία της διοίκησης 
κομείου σπς εκκλήσεις κα; στα νόμιμα και δίκαια αιτήματα μας ^

ΖΗΤΟΥΜΕ:

S
__ _ iu u/vaq νοσοκομεία. Είμαστε

_ ιιιοανό ιατρικό λάθοε κατά τη νοσηλείαπεριστατικών Covid, λόγω έλλειψηε κατάλληληε εκπαίδευσηε
-----------------------------------------------Φ-----------------------------------------------

|k ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ! ΒΑΖΟΥΝ ΟΦΘΑΛΜΙΑΤΡΟΥΣ ΝΑ 
ΚΑΝΟΥΝ ΤΗ ΑΟΥΑΕΙΑΤΟΥ πιικν·.·»-*-----

άμεση εφαρμογή του νόμου αναφορικά με την κατάρτιση του 

προγράμματος ίων εφημεριών του νοσοκομείου * ΠΑΠΑΝ 1ΚΟΛΑΟΥ».
Την άμεση εξαίρεση των ειδικών · χειρουργών ιατρών από το πρόγραμμα 
των εφημεριών στις μονάδες covid. αρχής γενομένης από την επίδοση της 

παρούσας, άλλως,
ΣΑΣ ΔΗΛΩΝΟΥΜΕ

ιος

_ ~σια θνητότητα από τα άλλα εκτεθειμένοι σε σφόδρα πιθανό 
περιστατικά-'^ η~

®η| Οτι αποποιούμαστε ρητά και κατηγορηματικά οποιοσδήποτε αστικής ή 
ποινικής ευθύνης μας. από τυχόν ιατρικό λάθος που θα επισυμβεί. κατά την

I jfcc
νοσηλεία ασθενών covid. ι*
Ότι θα προσφόγουμε. ενώπιον του αρμόδιου Διοικητικού Δικαστηρίου 
σπούμενοι τόσο την ακύρωση του παράνομου, κατά τα προδιαληφθέντα. Ρ*» 
προγράμματος των εφημεριών, καθώς και κάθε επόμενου, όσο και την Ρ*·1 

προσωρινή δικαστική μας προστασία

Θεσσαλονίκη. 16-11-2021 
Οι εξωδίκως δηλούντες 

διά της Πληρεξούσιας τους Δικηγόρου

____ .r«.inn AS «01 ΑΡΜΟΔΙΟΙ ΑΕΝ ΕΚΑΝΑΝ ΤΙΠΟΤΑΤΟΥ ΠΝΕΥΜ0Ν0Α0Γ0Υ Ψν ΕΑΟ ΚΑΙ ΑΥΟ ΧΡΟΝΙΑ» ΑΝΑΦΕΡΟΥΝ
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1  Εξώδικο από 36 γιατρους για το «έγκλημα» στο Παπανικολάου
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

rfctttfct

ΕΠΕΙΔΗ
*1*86(0# ακόμη κα 

*λλ*τέσηπη κατά το τελ*σ 
αντίκτυπο αυτής της ^ 

% μας το ϋροο^ίς ^άατιιμ,!

(ΕΝΩΠΙΟΝ ΠΑΝΤΟΣ ΑΡΜΟίΙΟΙ 

ΕϊΩΔΙΚΗ ΔΗΛΩΣΗ - ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙ/

1] ιη( ΕΜνης fm»AW Η» ΒωΛΛ» 
.fcKttoTOiww”^ ““Α<Λ'°35

„ της Α«κπα°1« Ι»Ρ«Λ "» Δημηΐρ
οδός ΣτρατητοΔ ορΛμ

ΟμβοΛςμΔτμομ
3) της 9άΜ« BWS»®» τ
©«τσαλονίκης. οδός Αλ 1

Οφβαλμιότρου
4) της Hften* !«■*» ™ 
θτοοοΗτνήτης οδΔς Β- ΚτΛΤπαντίνομ 
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Εξώδικο από 
36 yiaxpoiis για 

το «έγκλημα» στο 
Παπανικολάου
Στο νοσοκομείο ins Θεσσαλονίκη οφθαλμίατροι και 

χειρουργοί ορίζονται υπεύθυνοι ασθενών με Covid

Covid είναι εκτός του γνω
στικού αντικειμένου των χει
ρουργών, γεγονός που αφε
νός θέτει σε κίνδυνο την 
υγεία των νοσοόντων, αφετέ
ρου καθιστά τους ίδιους τους 
γιατρούς υπόλογους σε περί
πτωση ιατρικού λάθους, που 
είναι βέβαιο ότι δεν θα αργή
σει να συμβεΐ».

Η «δημοκρατία»
Η «δημοκρατία» επικοινώ
νησε και με το γραφείο επι
κοινωνίας του «Παπαντκολά- 
ου», από όπου μας είπαν ότι 
«κλήθηκε από τη διοικήτρια 
του νοσοκομείου η πρόεδρος 
του Επιστημονικού Συμβου
λίου θεοδώρα Αστέρη να πει 
τη γνώμη της για το θέμα και 
ανέφερε όυ οι χειρουργοί με 
τους αναισθησιολόγους είναι 
άρρηκτα συνδεδεμένοι, και ο 
νόμος καλύπτει τις αποφά
σεις για τις εφημερίες, από 
ιη σπγμή που το νοσοκομείο 
σταμάτησε τα χειρουργεία και 
παίρνει γιατρούς άλλων ειδι
κοτήτων με ποσόστωση».

Και ακόμη: «Πρέπει να 
κληθούν κι άλλοι γιατροί, δεν 
φτάνουν, γιατί το νοσοκομείο 
σχεδιάζει και ρυθμίζει ανάλο
γα με υς φάσεις της πανδη
μίας. Ολοι πρέπει να βοηθή
σουν...»

Η «δημοκρατία» παρα
κολουθεί το θέμα και θα επα- 
νέλθει με νέα στοιχεία.

Το εξώόικο, φωτιά που έστειλαν οι γιατροί τον «Παπανικολάου»

Ε
γκλημα»! Μό
νο έτσι μπορεί 
να χαρακτηριστεί 
αυτό που συμβαί
νει στο «Παπανι- 
κολάου» της Θεσσαλονίκης, 
όπως καταγγέλλουν 36 για

τροί με εξώδικο προς τη διοί
κηση του νοσοκομείου, που 
αποκαλύπτουν την απίστευτη 
απόφαση να αναλαμβάνουν 
τη νοσηλεία ασθενών με κο- 
ρονοϊό γιατροί άλλων ειδικο
τήτων.

«Οφθαλμίατροι και χει
ρουργοί μπαίνουν υπεύθυνοι 
παρακολούθησης ασθενών 
με Covid, χωρίς να γνωρί
ζουν π πρέπει να κάνουν για 
την αντιμετώπιση της ασθέ
νειας, κινδυνεύοντας να πε- 
θάνει κάποιος στα χέρια τους 
και να καταστραφεί η καριέρα 
τους» λέει στη «δημοκρατία» 
η δικηγόρος των γιατρών Φω
τεινή Παρίντα, που έστειλε το 
εξώδικο στο «Παπανικολάου».

Εισαγγελέα
0ι καταγγελίες είναι σοβαρό
τατες και είναι βέβαιο όη θα 
προκαλέσουν ακόμη και πα
ρέμβαση εισαγγελέα, δεδομέ
νου ότι, όπως λέει η δικηγό
ρος, «πριν κάνουμε ουδήπο- 
τε, απευθύνθηκα στο Διοικη
τικό Εφετείο και οι δικαστές 
μόλις άκουσαν η συμβαίνει 
με τους γιατρούς μού είπαν 
“να μη μας τύχει οφθαλμί
ατρος ή γιατρός άλλης ειδι
κότητας, εάν προσβληθούμε 
από τον ιό”»!

Το πρόγραμμα εφημερι
ών του Νοσοκομείου «Παπα- 
νικολάου» καταρτίζεται από 
τη διοικήτρια, η οποία, λόγω 
έλλειψης ειδικοτήτων, τοπο
θετεί γιατρούς διαφόραιν ει
δικοτήτων για την παρακο
λούθηση ασθενών με Covid, 
κάτι για το οποίο διαμαρτύ

ρονται (πολύ σωστά) οι για
τροί, που θεωρούν μη σύν
νομη την απόφαση και ανα
φέρουν, μεταξύ άλλων, στο 
εξώδικό τους:

«Η ένταξη ημών, των ια
τρών του χειρουργικού το
μέα, σπς εφημερίες των μο
νάδων Covid είναι μη νόμιμη 
για τους κάτωθι λόγους:

Α. Κατ’ αρχάς, σημειώ
νουμε όυ η ακριβής εκτέλε
ση του προγράμματος των 
εφημεριών είναι υποχρεωυ- 
κή για τους ιατρούς του ΕΣΥ 
και οποιαδήποτε παρέκκλι
ση εξ αυτού ή άρνηση ιατρού 
να συμμετέχει σπς εφημερί
ες, όπως καθορίζονται από το 
καταρυσθέν πρόγραμμα, συ
νιστώ πειθαρχικό παράπτωμα, 
που επισύρει βαριές ποινές.

Β. Η απασχόληση χει
ρουργών σε μονάδες Covid, 
εκτός του όπ παραβιάζει τη 
συναφθείσα μεταξύ αστών 
και του νοσοκομείου σύμ
βαση εργασίας, που προβλέ
πει την παροχή των υπη
ρεσιών τους στην αντίστοι
χη της ειδικότητάς τους χει
ρουργική κλινική, αντίκειται 
και στον νόμο, δεδομένου όυ 
οι προβλεπόμενες εκ του νό
μου εφημερίες πραγματοποι
ούνται από τους ιατρούς του 
ΕΣΥ στο τμήμα τους και όχι 
εκτός αυτού.

Γ. Παράλληλα, η συμμε
τοχή ειδικών χειρουργών, 
που δεν έχουν την απαιτού- 
μενη εξειδίκευση και την ει
δική εκπαίδευση που διαθέ
τουν παθολόγοι και πνευμο- 
νολόγοι, πλέον αρμόδιοι και 
κατάλληλοι λόγω ειδικότη
τας να νοσηλεύουν περιστα
τικά Covid, εγκυμονεί σο
βαρούς κινδύνους τόσο για 
τους ίδιους τους ιατρούς όσο 
και για τη δημόσια υγεία.

Ειδικότερα, οι ίδιοι οι χει

ρουργοί, εξαιυας της έλλει
ψης της κατάλληλης εξειδί- 
κευσης και της απαιτούμε- 
νης εκπαίδευσης, στερού
νται των ειδικών γνώσεων 
που προσφέρουν οι ειδικό
τητες της παθολογίας και της 
πνευμονολογίας, και συνε
πώς είναι εκτεθειμένοι σε 
σφόδρα πιθανό ιατρικό λά
θος κατά τη νοσηλεία περι
στατικών Covid, γεγονός που 
επισύρει ποινική και αστική 
τους ευθύνη.

Παράλληλα, με την 
εμπλοκή στην ανπμετώπιση 
περιστατικών Covid χειρουρ
γών, που δεν διαθέτουν ού
τε πς γνώσεις ούτε την εκ
παίδευση, απειλείται και η 
δημόσια υγεία, ενώ ουδό
λως εξυπηρετείται το δημό
σιο συμφέρον, με επίκληση 
του οποίου 
και της δήθεν 
έκτακτης (εδώ 
και δύο χρό
νια) ανάγκης 
παραβιάζεται 
ο νόμος. Πώς 
ακριβώς εξυ
πηρετείται το 
δημόσιο συμ
φέρον, όταν 
υποχρεούνται να εφημερεύ
σουν, ΩΣ ΜΟΝΟΙ ΕΙΔΙΚΟΙ 
ΙΑΤΡΟΙ, σπς μονάδες Covid, 
χειρουργοί που δεν έχουν 
το κατάλληλο επιστημονικό 
υπόβαθρο για να ανημετω- 
πίσουν τα προβλήματα αυ
τών των ασθενών, στερώντας 
ταυτόχρονα τις υπηρεσίες 
τους από τους νοσηλευόμε
νους σπς χειρουργικές κλινι
κές τους ασθενείς που έχουν 
απόλυτη χρεία αυτών;

Ενδεικτικά αναφέρουμε 
όυ, όπως σας είναι γνωστό, 
στην ειδικότητα της οφθαλ
μολογίας, όπως και σε πολ
λές άλλες αμιγώς χειρουρ

γικές ειδικότητες, δεν περι
λαμβάνεται εκπαίδευση στην 
παθολογία ή στην πνευμονο- 
λογία ή, έστω, στη γενική χει
ρουργική. Τα δε περιστατικά 
που νοσηλεύονται στις μο
νάδες Covid είναι εξ ορισμού 
σοβαρά και απαιτούν εξειδι- 
κευμένη και εξατομικευμέ- 
νη φρονπδα, την οποία ο μο
ναδικός ειδικός ιατρός - χει

ρουργός που 
εφημερεύει 
στη μονάδα 
αυτή αδυ
νατεί, εκ των 
πραγμάτων, 
να παρέχει. 
Επομένως, η 
συμμετοχή 
των χειρουρ
γών-ιατρών 

σας εφημερίες των μονάδων 
Covid, πέρα από αριθμητική 
κάλυψη, ώστε “να βγαίνουν 
οι αριθμοί”, κανέναν άλλον 
σκοπό δεν εξυπηρετεί, ενώ 
ταυτόχρονα εκθέτει τους ια
τρούς σε ορατό και άμεσο 
κίνδυνο υποβολής μηνύσε
ων και άσκησης αγωγών σε 
βάρος τους.

Να σημειωθεί, όπ κατά το 
πρόσφατο χρονικό διάστη
μα υφίσταται αυξημένη θνη
τότητα ασθενών της πανδη
μίας στο νοσοκομείο μας, δι
πλάσια σε σχέση με την αντί
στοιχη των νοσοκομείων της 
Αθήνας».

Οι γιατροί ζητούν:
«- Την άμεση εφαρμογή 

του νόμου αναφορικά με την 
κατάρτιση του προγράμματος 
των εφημεριών του'Νοσοκο- 
μείου “Παπανικολάου”.

- Την άμεση εξαίρεση των 
ειδικών - χειρουργών ιατρών 
από το πρόγραμμα των εφη
μεριών σπς μονάδες Covid, 
αρχής γενομένης από την 
επίδοση της παρούσας, άλ
λως δηλώνουν ότι:

“Αποποιούμαστε ρητά και 
κατηγορηματικά οποιαδήπστε 
αστική ή ποινική ευθύνη μας 
από τυχόν ιατρικό λάθος που 
θα επισυμβεί κατά τη νοση
λεία ασθενών Covid. θα προ- 
σφύγουμε ενώπιον του αρ
μόδιου Διοικητικού Δικα
στηρίου, αιτούμενοι τόσο την 
ακύρωση του παράνομου, 
κατά τα προδιαληφθέντα, 
προγράμματος των εφημερι
ών, καθώς και κάθε επόμε
νου, όσο και την προσωρινή 
δικαστική μας προστασία”».

Η δικηγόρος τους, κ Πα
ρίντα, τονίζει στη «δημο
κρατία»: «Η συμμετοχή στο 
πρόγραμμα εφημεριών στις 
μονάδες Covid του Νοσο
κομείου “Παπανικολάου” 
χειρουργών - ιατρών, που 
δεν διαθέτουν την απαιτού- 
μενη επιστημονική επάρκεια 
και εξειδίκευση, μόνο το δη
μόσιο συμφέρον δεν εξυπη
ρετεί. Η νοσηλεία ασθενών

Αυξημένη θνητότητα 
ασθενών, διπλάσια 

σε σχέση με 
τα νοσοκομεία 

της Αθήνας
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ΟΠΟΥ ΦΥΓΕΙ-ΦΥΓΕΙ...
Μέχρι σήμερα, για το 2021, από μονάδες της Δυτικής Ελλάδας έχουν αποχωρήσει 521 εκπαιδευτικοί 
όταν πέρυσι ο αντίστοιχος αριθμός ήταν 269

ΓιουΘΑΝΟΥΧΡΙΣΤΑΚΟΠΟΥΛΟΥ
thanos76171gmall.com

Μ
εγάλο κύμα φυγής παρατη- 
ρείιαι το τελευταίο διάστη
μα από τον δημόσιο τομέα 
στην Αχάία και κατ’ επέκτα
ση στην χώρα. Οι δύο βασι
κοί τομείς που πλήττει αυ
τή η σαφής τάση δημοσίων υπαλλήλων 
να βγαίνουν πρόωρα σε σύνταξη, είναι 
η Υγεία και η Εκπαίδευση, χωρίς ωστό

σο αυτό να σημαίνει ότι και άλλοι κλάδοι 
δεν αντιμετωπίζουν σοβαρό πρόβλημα. 
Για παράδειγμα οι πρόσφατες συνταξιο
δοτήσεις έχουν προκαλέσει αναστάτωση 
στους δικαστικούς υπαλλήλους της Πά
τρας οι οποίοι υποχρεώνονται να εργάζο
νται με μόλις το 50% των οργανικών θέσε
ων που προβλέπονται. Στον ΕΚΦΑ πανελ
λαδικά μέχρι τα τέλη του χρόνου θα φύ
γουν 850 υπάλληλοι, εκ των οποίων οι 22 
από την Πάτρα που ήδη αντιμετωπίζει ελ
λείψεις.

Την ίδια ώρα, λόγω της πολυπλοκότητας 
του συστήματος έκδοσης των συντάξεων, 
στην Αχαΐα ήταν σχεδόν μηδενική η αντα
πόκριση δικηγόρων και λογιστών στο κά
λεσμα που απεύθυνε ο υπουργός Εργασί
ας Κωστής Χατζηδάκης.

Αποχωρήσεις από 
την εκπαίδευση

Συγκλονιστικά είναι τα στοιχεία που πα
ρουσιάζει σήμερα ο «Ν» αναφορικά με το 
τεράστιο, όπως αποδεικνύεται από τους 
αριθμούς, κύμα συνταξιοδοτήσεων στον 
χώρο της Εκπαίδευσης. Ο αριθμός δασκά
λων και καθηγητών που αποχώρησαν τα 
τελευταία χρόνια από τα σχολεία της Δυ
τικής Ελλάδας έχει υπερδιπλασιαστεί. Οι 
συνταξιοδοτήσεις-αποχωρήσεις έχουν ως 
εξής:

2017: 80 
2018: 90 
2019: 206 
2020: 269
Φέτος υπάρχει στην κυριολεξία ένα με

γάλο άλμα στις αποχωρήσεις των εκπαι
δευτικών καθώς μέχρι σήμερα, περίπου 
ένα μήνα πριν κλείσει το έτος έχουν φύ
γει από τα σχολεία της Δυτικής Ελλάδας... 
521 εκπαιδευτικοί. Εξ’ αυτών οι ίδιες πλη
ροφορίες αναφέρουν ότι οι 137 είναι κα
θηγητές της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευ
σης από Γυμνάσια και Λύκεια της Αχάίας.

Αντίστοιχα είναι και τα πανελλαδικά 
στοιχεία καθώς οι πάσης φύσεως αποχω
ρήσεις εκπαιδευτικών (ασθένεια, πρόωρες 
και κανονικές συντάξεις) έχουν ως εξής: 

2017: 1.426 
2018: 1.700 
2019: 2.886 
2020: 4.377 
2021: 7.536
Όπως γίνεται εύκολα αντιληπτό αυτές 

οι περίπου 18.000 αποχωρήσεις έχουν 
αφήσει πίσω τους ένα δυσαναπλήρωτο 
κενό το οποίο η κυβέρνηση προσπαθεί να 
καλύψει κυρίως «ευκαιριακά» μέσω ανα
πληρωτών και ορισμένες προσλήψεις που 
όμως υπολείπονται σαφώς των αναγκών 
που έχουν προκληθεί.

Ανοιξαν «τρύπες» στην Υγεία
Εξίσου μεγάλο «ράπισμα» φαίνεται να 

δέχεται η δημόσια υγεία όπου πέραν από 
τις συνταξιοδοτήσεις μετράει σημαντικές 
απώλειες, από την 1η Σεπτεμβρίου, και 
λόγω των αναστολών σε ανεμβολίαστους 
υγειονομικούς.

Τα τρία μεγάλα νοσοκομεία της Πάτρας 
αριθμούν ήδη περίπου 260 εργαζόμενους 
που βγήκαν σε αναστολή. Ως προς τις συ
νταξιοδοτήσεις, όπως μας εξηγεί ο εκπρό
σωπος της ΠΟΕΔΗΝ Κώστας Πετρόπου- 
λος, το Δημόσιο Σύστημα Υγείας στη χώρα 
μας, έχει χάσει πάνω από 2.000 εργαζομέ
νους, οι περισσότεροι εκ των οποίων απο
φάσισαν να φύγουν λόγω των άσχημων 
εργασιακών συνθηκών που επικρατούν. 
Χαρακτηριστικό παράδειγμα για την πε
ριοχή μας το Νοσοκομείο Άγιος Ανδρέας 
από το οποίο τους τελευταίους 2-3 μήνες 
έχουν φύγει 30 εργαζόμενοι. Στην πλειο- 
ψηφία τους ήταν άνθρωποι που έφυγαν 
λόγω των συνθηκών εργασίας. Μάλιστα 
σύμφωνα με τον κ. Πετρόπουλο οι υπάλ
ληλοι αυτοί έλεγαν ότι θα μείνουν τουλά
χιστον και το 2022 στην υπηρεσία τους 
όμως μετά την επιδείνωση της κατάστα
σης στη Δημόσια Υγεία, πήραν την από
φαση να φύγουν άμεσα. Ανάλογη είναι η 
εικόνα και στο άλλο μεγάλο Νοσοκομείο

της Πάτρας, το Πανεπιστημιακό, το οποίο 
στενάζει από ελλείψεις σε προσωπικό με 
τα κενά να αυξάνονται από αναστολές 
και αποχωρήσεις. «Καλούμαστε να αντι
μετωπίσουμε τη νέα έξαρση της πανδη
μίας, λαβωμένοι. Πλέον δεν υπάρχει κα

μία ελπίδα ότι οι ελλείψεις θα καλυφθούν. 
Δεν πρόκειται να υπάρξει καμία ουσιαστι
κά ενίσχυση του ΕΣΥ. Οι σχετικές ανακοι
νώσεις Πρωθυπουργού αποδεικνύονται 
φρούδες ελπίδες», δηλώνει στον «Ν» ο κ. 
Πετρόπουλος. φ
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«Μέσα στον χρόνο προβλέπεται τεράστια αύξηση 
αιτήσεων συνταξιοδότησης στον Δημόσιο Τομέα, ει
δικά σε Υγεία και Παιδεία. Στον ΕΦΚΑ μέχρι τα τέλη 
του έτους αναμένεται να φύγουν 850 υπάλληλοι, από 
τους οποίους 22 από την Πάτρα» τονίζει ο Γιώργος 
Κυριακόπουλος.

Γιώργος Κυριακόπουλος: «Επικοινωνιακό η κυβέρνηση φαίνεται να προσπαθεί»

Την εικόνα που υπάρχει στον Ενιαίο 
Φορέα Κοινωνικής Ασφάλισης με τις συ
νταξιοδοτήσεις καθώς και με τις καθυ
στερήσεις στην έκδοση των συντάξεων 
περιγράφει μιλώντας στον «Ν» ο πρό
εδρος των εργαζομένων στον Φορέα, 
Γιώργος Κυριακόπουλος.

Όπως μας εξηγεί το σύστημα έκδο
σης των συντάξεων είναι δαιδαλώδες, ουσιαστικά στα τα
μεία δεν υπάρχει ενιαίος κανονισμός παροχών παρά το γε
γονός ότι προβλέπεται από τον Νόμο Κατρούγκαλου. Απο
τέλεσμα αυτού είναι οι συντάξεις να βγαίνουν ανά Ταμείο 
και όχι κεντρικά. «Το γεγονός αυτό δυσκολεύει πάρα πολύ 
την έκδοση των συντάξεων, αφού ουσιαστικά ο κάθε Φορέ
ας έχει δικό του κανονισμό. Ενώ επικοινωνιακά η κυβέρνη
ση φαίνεται ότι προσπαθεί να δώσει λύση, στην ουσία το 
πρόβλημα δεν λύνεται. Ακόμα και την προσύνταξη, μόνο ο 
ένας στους πέντε την έχει πάρει από όσους εκκρεμούσε η

σύνταξή τους. Από την πλευρά μας βλέπουμε μια προσπά
θεια, εν μέρει, ιδιωτικοποίησης μιας συνταγματικά κατοχυ
ρωμένης πράξης όπως είναι η έκδοση συντάξεων», σημει
ώνει μεταξύ άλλων ο κ. Κυριακόπουλος. Παράλληλα στέκε
ται και στην αποτυχία εμπλοκής ιδιωτών δικηγόρων και λο
γιστών στη έκδοση των συντάξεων καθώς από τους αρχικά 
1.200 που εξέφρασαν το ενδιαφέρον, 1.000 πέρασαν την εκ
παίδευση, 534 συμμετείχαν στις εξετάσεις και πέτυχαν μόνο 
οι 179. Εκ των οποίων μετρημένοι στα δάχτυλα του ενός χε
ριού για την Πάτρα, και τούτο παρά το γεγονός, όπως επιση
μαίνει ο κ. Κυριακόπουλος, ότι αφορούσε μόνο τις πιο απλές 
περιπτώσεις συντάξεων από ΙΚΑ, ΟΓΑ και ΟΑΕΕ. «Ενώ συμ
βαίνουν αυτά, μέσα στον χρόνο προβλέπεται τεράστια αύ
ξηση αιτήσεων συνταξιοδότησης στον Δημόσιο Τομέα, ειδι
κά σε Υγεία και Παιδεία. Στον ΕΦΚΑ μέχρι τα τέλη του έτους 
αναμένεται να φύγουν 850 υπάλληλοι, από τους οποίους 22 
από την Πάτρα», τονίζει μεταξύ άλλων ο πρόεδρος των εργα
ζομένων στον ΕΦΚΑ.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Με μια φρικτή αφορμή...
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

254.49 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με μια φρικτή αφορμή...
Η ΠΡΟΧΘΕΣΙΝΗ είδηση που βύθισε στο πένθος την Βουλγαρία 
και τη Βόρεια Μακεδονία ήταν πραγματικά φρικτή: 46 άνθρω
ποι έχασαν τη ζωή τους με τον πλέον ανατριχιαστικό τρόπο, και- 
όμενοι ζωντανοί, σε ένα δυστύχημα με ένα λεωφορείο κατά τη 
διάρκεια του ταξιδιού της επιστροφής από την Κωνσταντινούπο
λη στα Σκόπια. Μάλιστα, το γεγονός ότι στους 46 συμπεριλαμ- 
βάνονται 12 παιδιά προφανώς ενισχύει τον τραγικό χαρακτήρα 
αυτής της είδησης.

Ευλόγως, η Βόρεια Μακεδονία -η χώρα προέλευσης των θυμά
των που έχασαν τη ζωή τους στην Εθνική Οδό της Βουλγαρίας- 
δέχθηκε προχθές και χθες άπειρα μηνύματα συμπαράστασης από 

τις χώρες όλου του κόσμου, ενώ μεταξύ των 
πρώτων που εξέφρασαν τα θερμά τους συλ
λυπητήρια ήταν η ελληνική πολιτειακή και 
πολιτική ηγεσία. Ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
και ο Αλέξης Τσίπρας εξέφρασαν την «από
λυτη συντριβή» τους, δήλωσαν συντετριμμέ
νοι και «συγκλονισμένοι» από το γεγονός - 
και, εδώ που τα λέμε, πώς θα μπορούσε να 
είναι διαφορετικά.

Όμως, με δυσάρεστη και τραγική αφορ
μή την απώλεια των 46 ψυχών, είναι ίσως 
ώρα να ξανασοκαριστούμε και να βγούμε 
από την νιρβάνα της καθημερινής απαρίθμη
σης των νεκρών από την πανδημία: την ίδια 
ημέρα που οι 46 Βορειομακεδόνες συνάν
θρωποί μας έχαναν τη ζωή μας, στα ελληνι

κά νοσοκομεία χάνονταν 91 άνθρωποι. Και μία ημέρα νωρίτερα, 
οι απώλειες ήταν 105 (που στην πορεία της μέρας έγιναν 112 με 
μυστηριώδη τρόπο, ο οποίος επιβάλλει να δοθούν κάποιες εξη
γήσεις από τον ΕΟΔΥ ή το υπουργείο Υγείας).

Οι συμπολίτες μας, που έχασαν τη μάχη στην συντριπτική 
τους πλειονότητα σε ένα κρεβάτι Εντατικής, δεν τελείωσαν τις 
μέρες τους «ανώδυνα, ανεπαίσχυντα, ειρηνικά», που λέει και η 
Εκκλησία μας. Έζησαν τη φρίκη της μοναξιάς, την ευαλωτότητα 
της αρρώστιας, την αγωνία του «αύριο». Ήταν διασωληνωμένοι 
χωρίς να μπορεί ένα αγαπημένο τους πρόσωπο να τους πιάσει το 
χέρι, έβλεπαν μόνο νοσηλευτές και γιατρούς καλυμμένους από 
πάνω ως κάτω. Έβλεπαν μερικά ζευγάρια μάτια να προσπαθούν 
να τους κάνουν καλύτερα και πέραν τούτου ουδέν. Την ίδια ημέ
ρα, η ΠΟΕΔΗΝ κατάγγελλε ότι σε όλη τη χώρα υπήρχαν 68 δια- 
σωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την εγκλη
ματικά υψηλή θνητότητα στις άνευ των απαραίτητων προδιαγρα
φών κλίνες ΜΕΘ, που έχουν ανοίξει όπως-όπως για να αντιμε
τωπιστεί η κυβερνητική αβελτηρία επί 1,5 χρόνο.

Με άλλα λόγια, έστω και με αυτή την φρικτή αφορμή, του 
δυστυχήματος στην Βόρεια Μακεδονία, ίσως κάποιοι που έχουν 
απλώς συνηθίσει «στο τέρας» -που έλεγε και ο Χατζηδάκις- και 
απλώς μετρούν καθημερινά νεκρούς, να πρέπει να ξαναθυμη- 
θούν τι σημαίνει να χάνεται ένα ή δύο λεωφορεία καθημερινά 
στην Ελλάδα. Και πως κάθε μέρα που συμβαίνει αυτό, ταιριάζει 
μόνο ο συγκλονισμός, η συντριβή και η άφατη θλίψη.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Απίστευτη δήλωση
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

110.76 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απίστευτη δήλωση
ΜΕ ΕΝΑΝ απίστευτα κυνικό τρόπο σχολίασε ο Μπάμπης Παπαδη- 
μητρίου τους διασωληνωμένους ασθενείς από κορωνοϊού που βρί
σκονται εκτός ΜΕΘ. «Πήγατε και ανακαλύψατε ένα ψευδοπρόβλη
μα, ότι κάποιοι διασωληνώνονται εκτός ΜΕΘ. Έτσι κρίνουν οι για
τροί κύριε Καλαματιανέ, εγώ είμαι δημοσιογράφος και βουλευτής, 
δεν θα πάω να κάνω τη δουλειά του γιατρού», είπε ο βουλευτής της 
ΝΔ απευθυνόμενος στον βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ Διονύση Καλα

ματιανό. «Δεν χρειάζονται όλοι να πάνε στη ΜΕΘ και 
πολλοί άνθρωποι διασωληνώνονται εκτός. Προ

σβάλλει τους γιατρούς αυτό που τους λέτε γιατί 
αυτοί έχουν την ευθύνη» συμπλήρωσε ο Μπά

μπης Παπαδημητρίου μιλώντας σε τηλεοπτι
κό κανάλι. Οπτός φαίνεται, για τον βουλευτή 
της ΝΔ οι ασθενείς διασωληνώνονται εκτός 

ΜΕΘ όχι επειδή αυτές αποτελούν είδος υπό 
εξαφάνιση, επειδή η κυβέρνηση Μητσο- 

τάκη αρνήθηκε να ενισχύσει το ΕΣΎ, 
αλλά επειδή οι γιατροί δεν το κρί
νουν σκόπιμο. Πρόκειται για μία 
δήλωση που προσβάλει τους συγγε
νείς των δεκάδων ανθρώπων που 
έχουν χάσει τη ζωή τους επειδή 
δεν υπήρχε ΜΕΘ.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ζητά άρση τηs πατεντας εμβολίων
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

81.2 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ζητά άρση ins παχένιαε εμβολίων
ΤΟ ΕΥΡΩΚΟΙΝΟΒΟΥΛΙΟ ζητά με τροπολογία την άρση της πατέ
ντας για τα εμβόλια κατά του κορωνοϊού. Πρόκειται για μία μεγά
λη νίκη της Αριστερός καθώς η τροπολογία αναφέρει ότι η άρση 
της πατέντας γίνεται για «να ενισχυθεί η παγκόσμια πρόσβαση 
σε οικονομικώς προσιτά εμβόλια». Την τροπολογία καταψήφι
σαν για άλλη μία φορά οι 8 ευρωβουλευτές της ΝΔ. Όπως ανα
φέρει ο επικεφαλής της ευρωμάδας του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ Δημήτρης 
Παπαδημούλης, η τροπολογία εγκρίθηκε με 333 υπέρ, 328 κατά 
και 26 αποχή. Την υπερψήφισαν σύσσωμες η Αριστερά, Σοσια
λιστές & Πράσινοι. Καταψηφίστηκε από όλη την ευρωομάδα της 
ΝΔ. «Η δημόσια υγεία, πάνω από τα κέρδη των Big Pharma!» 
τονίζει ο Δημήτρης Παπαδημούλης.



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Παράνομη κρίθηκε η αναστολή εργασίας
ανεμβολίαστων υπαλλήλων ι ας 1 ας ΥΠΕ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

217.68 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΟΝΟΜΕΛΕΣ ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΟ ΑΘΗΝΟΝ

Παράνομη κρίθηκε η αναστολή εργασίας 
ανεμβολίαστων υπαλλήλων ι ας 1 ας ΥΠΕ

ΠΑΡΑΝΟΜΗ κρίθηκε με απόφα
ση δικαστηρίου η αναστολή εργα
σίας επτά διοικητικών υπαλλήλων 
που δεν είχαν προβεί σε εμβολιασμό, 
και εργάζονταν στην 1η Υγειονομική 
Περιφέρεια Αττικής. Οι συγκεκριμέ
νοι εργαζόμενοι, απασχολούνταν με 
σχέσεις ιδιωτικού δικαίου ορισμένου 
χρόνου και με τις από 14/09/2021 
αποφάσεις ταυ Διοικητή της 1 ης Υγει
ονομικής Περιφέρειας Αττικής, τέθη
καν σε καθεστώς αναστολής καθηκό
ντων τους και νόμιμου μισθού τους. 
Σύμφωνα με την ίδια πηγή το σκε

πτικό της απόφασης που τους έθεσε 
σε αναστολή ήταν ότι εντάσσονται 
στις κατηγορίες των εργαζομένων 
που προβλέπει ο Ν. 4820/2021 για 
τηνυποχρεωτικότητα εμβολιασμού. 
Στην πραγματικότητα, σύμφωνα με 
τη διάταξη του άρθρου 206 του Ν 
4820/2021, σε καθεστώς υποχρεω
τικού εμβολιασμού, τίθενται οι απα
σχολούμενοι σε διάφορες μονάδες 
υγείας, φροντίδας ηλικιωμένων, φρο
ντίδας ατόμων με αναπηρία, κέντρα 
αποκατάστασης και αποθεραπείας, 
καθώς και όλο το προσωπικό (ιατρι

κό, παράϊατρικό, νοσηλευτικό, διοι
κητικό και υποστηρικτικό) σε ιδιω
τικές, δημόσιες και δημοτικές δομές 
υγείας (διαγνωστικά κέντρα, κέντρα 
αποκατάστασης, κλινικές, νοσοκο
μεία, δομές πρωτοβάθμιας φροντί
δας υγείας, μονάδες νοσηλείας, Εθνι
κό Κέντρο Άμεσης Βοήθειας και Εθνι
κός Οργανισμός Δημόσιας Υγείας), 
καθώς και στα Κέντρα Πιστοποίη
σης Αναπηρίας (ΚΕ.Π.Α.). Προβλέ- 
πεται λοιπόν, σύμφωνα με το νόμο, 
ότι τίθενται σε υποχρεωτικό εμβολι
ασμό οι εργαζόμενοι των μονάδων 
υγείας, οι οποίοι προσδιορίζονται 
ειδικά και περιοριστικά στο νόμο.

Όπως προκύπτει από την από
φαση του Μονομελούς Πρωτοδικεί
ου Αθηνών οι συγκεκριμένοι εργαζό
μενοι δεν εμπίπτουν στον κύκλο προ
σώπων που υπέχουν υποχρέωση σε 
εμβολιασμό, σύμφωνα με ης ανωτέ
ρω διατάξεις, καθώς δεν υπηρετούν 
σε δομές υγείας και απασχολούνται 
αποκλειστικά στο κτήριο της Κεντρι
κής Υπήρεσί ας της 1ης Υγειονομικής 
Περιφέρειας Αττικής.



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  lockdown στην Ευρώπη
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

925.73 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΡΗΖΗ ΤΕΤΑΡΤΟΥ ΚΥΜΑΤΟΣ
Επιστρέφουν τα 
lockdown στην Ευρώπη 
και «κυκλώνουν» 
την Ελλάδα ι ςελ. 8-9



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  lockdown στην Ευρώπη
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

ΕΚΡΗΞΗ ΤΕΤΑΡΤΟΥ ΚΥΜΑΤΟΣ

Η ΑΥΣΤΡΙΑ ΕΠΕΒΑΛΕ 
ΟΡΙΖΟΝΤΙΟ LOCKDOWN 

ΠΑ ΕΙΚΟΣΙ ΜΕΡΕΣ 
ΒΙΟ ΠΡΟΑΝΗΓΓΕΙΛΕ 

ΚΑΙ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΟ 
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟ ΟΛΟΥ 

ΤΟΥ ΠΛΗΘΥΣΜΟΥ ΤΟΝ 
ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟ

Μ
πορεί οι ευρωπαϊκές κυβερ
νήσεις να είχαν κηρύξει το 
τέλος των lockdown το καλο
καίρι, με τη βεβαιότητα όη τα εμβόλια θα 

βάλουν φρένο στην πανδημία, ωστόσο 
οι μεταλλάξεις αλλά και οι αδυναμίες 
των συστημάτων υγείας, που δεν ενι- 
σχύθηκαν ουσιαστικά σε καμία ευρωπα
ϊκή χώρα, επαναφέρουν σκληρά μέτρα. 
Την αρχή έκανε η Αυστρία που επέβα
λε από οριζόντιο lockdown για είκοσι 
μέρες ενώ προανήγγειλε και υποχρε
ωτικό εμβολιασμό όλου του πληθυ
σμού τον Φεβρουάριο. Στα ίδια χνά
ρια κινείται και η Γερμανία όπου ήδη 
σε κρατίδια της Βαυαρίας έχει επιβλη
θεί lockdown, ενώ ο υπουργός Υγείας 
Γενς Σπαν σε μία κυνική δήλωση ανέ
φερε πως μέχρι το τέλος του χειμώνα 
όλοι στη χώρα θα είναι ή εμβολιασμέ
νοι ή θα... έχουν πεθάνει από κορω- 
νοϊό. Η Άνγκελα Μέρκελ, στη συνέ
χεια, προανήγγειλε ουσιαστικά γενικό 
lockdown, περιγράφοντας την κατάστα
ση στη χώρα ως δραματική και τα μέτρα

ρίων στις 6 το απόγευμα και απαγό
ρευση κυκλοφορίας από τις 8 το βρά
δυ μέχρι τις 5 το πρωί.

Τι θα γίνει στην Ελλάδα
Στην Ελλάδα, η κυβέρνηση επιμένει 
ότι δεν θα χρειαστούν οριζόντια περι
οριστικά μέτρα, η εικόνα της πανδημί
ας ωστόσο δεν απόκλεια κανένα ενδε
χόμενο. Η κατάσταση του ΕΣΥ είναι 
δραματική με τους διασωληνωμένους 
να ξεπερνούν τους 600 σήμερα, ενώ 
και ο αριθμός των θανάτων ξεπέρα- 
σε τους 100 μετά από μήνες. Την ίδια 
στιγμή κόβονται κατά 80% τα τακτι
κά προγραμματισμένα χειρουργεία, 
ενδεικτικό της οριακής κατάστασης του 
συστήματος υγείας. Σε κάθε περίπτω
ση, αποδεικνύεται ότι το «ταμπού» των 
lockdown έχει καταρριφθεί για ακό
μα μία φορά, καθώς παρά τους εμβο
λιασμούς και την ανάγκη να λειτουρ
γήσει η τραυματισμένη οικονομία, 
τα συστήματα υγείας αποτελούν το 
βαρόμετρο για τις «σκληρές» αποφά

σεις σε ευρωπα
ϊκό επίπεδο. Και 
δυστυχώς, μετά 
από σχεδόν δύο 
χρόνια πανδημίας 
και παρά τις διαρκείς 
εκκλήσεις του ΠΟΥ για 
γενναία ενίσχυση των δημόσι
ων συστημάτων υγείας, οι ευρωπαϊκές 
κυβερνήσεις βρέθηκαν για ακόμα μία 
φορά στο ίδιο σημείο: Να κλείνουν την 
κοινωνία, γιατί δεν μπορούν - παρά 
τους εμβολιασμούς - να αντεπεξέλ- 
θουν στο νέο κύμα, με τα συστήματα 
υγείας, ακόμα και αυτά που θεωρού
νται πιο ισχυρά, να μην είναι προε
τοιμασμένα να δεχτούν μία προαναγ- 
γελθείσα πίεση.

Έρχονται νέα μέτρα για 
ανεμβολίαστοικ
Η έξαρση του τέταρτου κύματος του 
κοροναίου και η ασφυκτική πίεση 
που δέχεται το σύστημα υγείας έχουν 
οδηγήσει την κυβέρνηση στην προ-

λ

που έχουν ληφθεί ως ανεπαρκή. Και 
εάν για τη Γερμανία και την Αυστρία 
τα μέτρα αυτά έρχονται ως αποτέλεσμα 
των χαμηλών σχετικά ποσοστών εμβο
λιασμού, δεν ισχύει το ίδιο και για την 
Ιταλία που έχει εμβολιάσει πάνω από 
το 80% του πληθυσμού.

Μίνι lockdown στην Ιταλία
Σε περιοχές στην Ιταλία, η τοπική αυτο
διοίκηση αποφάσισε μίνι lockdown 
λόγω της μεγάλης διασποράς των κρου
σμάτων. Πιο συγκεκριμένα, από μεθαύ
ριο θα είναι υποχρεωτική η προστα
τευτική μάσκα σε ανοικτούς χώρους 
και η μάσκα Ffp2 για την χρήση των 
μέσων μεταφοράς. Παράλληλα, σε είκο
σι δήμους που βρίσκονται στην Άνω 
Αδίγη (σε μεγάλο μέρος πρόκειται για 
γερμανόφωνη περιοχή), στους οποί
ους καταγράφονται και τα υψηλότερα 
ποσοστά μολύνσεων, αποφασίσθη- 
κε η επιβολή ακόμη αυστηρότερων 
μέτρων που θυμίζουν... μίνι lockdown, 
με κλείσιμο των καφέ και των εστιατο

Επιστρέφουν τα 
lockdown στην 
Ευρώπη και 
«κυκΗώνουν» 

ΕΠΠηδΠ
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1  lockdown στην Ευρώπη
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

αι νέα μέτρα για 
λίαστοικ
ι ίου τέταρτου κύματος του 
>υ και η ασφυκτική πίεση 
αι το σύστημα υγείας έχουν 
την κυβέρνηση στην προ

ετοιμασία νέας 
δέσμης μέτρων, 

τα οποία - όπως 
και όλα τα προη

γούμενα - θα στο
χεύουν στους ανεμβο- 

λίαστους. Άλλωστε, από 
την κυβέρνηση ξεκαθαρίζουν 

σε κάθε τόνο πως δεν θα ληφθούν 
αυστηρότερα μέτρα για όσους έχουν 
εμβολιαστεί. Σύμφωνα με το ρεπορ
τάζτου MEGA, μάλιστα, τα νέα μέτρα 
που «έχουν πέσει στο τραπέζι» του 
Μεγάρου Μαξίμου δεν αποκλείεται να 
ανακοινωθούν μέσα στην εβδομάδα.

Τα μέτρα που εξετάζονται είναι τα 
εξής: · Rapid test στα σουπερμάρκετ · 
Click away για ανεμβολίαστους · Διπλή 
μάσκα ΜΜΜ, ffp2 (σ.σ οι ενισχυμέ- 
νες) «Μένουν ως έχουν τα φαρμακεία 

Την ίδια ώρα, άνιση μάχη δίνουν 
καθημερινά γιατροί και νοσηλευτές 
στα νοσοκομεία, με τις μολύνσεις του 
κορωνοϊού να έχουν εκτιναχτεί στα 
ύψη. Χαρακτηριστικό είναι το γεγονός

τρωπα- 
:δο. Και 
>ς, μετά 
δόν δύο 
πανδημίας 
τις διαρκείς 

ις του ΠΟΥ για 
νίσχυση των δημόσι- 
μάτων υγείας, οι ευρωπαϊκές 
ίεις βρέθηκαν για ακόμα μία 
ίδιο σημείο: Να κλείνουν την 
, γιατί δεν μπορούν - παρά 
τλιασμούς - να αντεπεξέλ- 
νέο κύμα, με τα συστήματα 
ώμα και αυτά που θεωρού- 
σχυρά, να μην είναι προε- 
m να δεχτούν μία προαναγ- 
πίεση.

όη η πίεση του συστήματος υγείας δεν 
αφορά πλέον μόνο στα νοσοκομεία 
της Βόρειας και Κεντρικής Ελλάδας, 
αλλά και της Αττικής, ενώ οι επιστή
μονες κάνουν εφιαλτικές προβλέψεις 
για την κορύφωση του τέταρτου κύμα
τος της πανδημίας. Με τις πόλεις του 
κόσμου να φορούν τα γιορτινά τους 
ενόψει Χριστουγέννων, η σκιά του 
lockdown άρχισε ήδη να πέφτει βαριά 
πάνω από την Ευρώπη. Και ενώ στην 
Ελλάδα η κυβέρνηση εξακολουθεί να 
«ξορκίζει» αυτό το ενδεχόμενο, η επι- 
δημιολογική εικόνα της χώρας και, 
κυρίως, η κατάσταση του συστήμα
τος υγείας, που είναι στα όριά του για 
μία ακόμη φορά, σε συνδυασμό με τα 
περιοριστικά μέτρα σε όλο και περισ
σότερες ευρωπαϊκές χώρες, οι οποί
ες έχουν πολύ πιο υψηλούς ρυθμούς 
στα εμβολιαστικά τους προγράμματος 
συγκριτικά με εμάς, οδηγούν την Πολι
τεία στον σχεδίασμά νέων μέτρων, με 
ένα lockdown να μοιάζει πλέον - αν 
όχι αναπόφευκτο - διόλου απίθανο...

Καταγγελία
Για διασωληνωμένους ασθενείς με 
κορωνοϊό εκτός ΜΕΘ στα νοσοκο
μεία όλης της χώρας, κάνει λόγο η 
ΠΟΕΔΗΝ, την ώρα που το ΕΣΥ πιέ
ζεται ασφυκτικά λόγω της πανδημί
ας του κορωναϊού. Σύμφωνα με τον 
πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλη Γιαν- 
νάκο, στο ΑΧΕΠΑ νοσηλεύονται 15 
διασωληνωμένοι στις κλινικές, ενώ 
στον Βόλο μέσα σε ένα τετραήμερο 
έχουν σημειωθεί 17 θάνατοι εκτός 
ΜΕΘ. Οπως αναφέρει ο ίδιος, παρα
θέτοντας σχετικά στοιχεία, «δεν υπάρ
χουν λόγια να περιγράφεις τη τραγι
κότητα της κατάστασης». Στα Νοσο
κομεία της Θεσσαλονίκης το 1/3 των 
ασθενών είναι με μηχανήματα High 
Flow. Ενα βήμα πριν τη διασωλήνω
ση. Δεκάδες διασωληνωμένοι εκτός 
ΜΕΘ χάνουν τη ζωή τους. Το 80% 
των ασθενών καταλήγει εκτός ΜΕΘ. 
Στο ΑΧΕΠΑ, σύμφωνα πάντα με την 
ΠΟΕΔΗΝ, από τους 180 νοσηλευ
όμενους ασθενείς, οι 50 με 60 είναι 
με μηχανήματα High Flow. «Δώδε
κα διασωληνωμένοι ασθενείς ήταν 
πριν λίγο διασκορπισμένοι στις κλι
νικές. Παρατημένοι χωρίς εξοπλι
σμό και προσωπικό. Ούτε καν τους 
συγκεντρώνουν σε ένα χώρο όπως 
τα χειρουργεία, ΜΑΦ» καταγγέλλει ο 
κ. Γιαννάκος και προσθέτει: «Ούτως 
ή άλλως τα τακτικά χειρουργεία τα 
έκλεισαν. Αν και έλεγαν μέχρι χθες 
δεν θα κάνουμε μονοθεματικά τα 
νοσοκομεία. Το σύστημα κοιμάται 
ήσυχο. Τουλάχιστον θα πεθάνουν 
διασωληνωμένοι. Τελικά διασω'- 
ληνώθηκαν τώρα τρεις ακόμη στις 
κλινικές και έγιναν 15». Νοσοκο
μείο Βόλου: Από την Παρασκευή, 
όπως αναφέρει ο κ. Γιαννάκος, σε 
ένα τετραήμερο πέθαναν 17. «Όλοι 
στις κλινικές. Κανένας από τους 17 
δεν ήταν τυχερός να βρεθεί σε ΜΕΘ. 
Μεταξύ αυτών διασωληνωμένοι εκτός 
ΜΕΘ, πέθανε ένας 5 Ιχρονος και μία 
56χρονη. Νίκαια: Στη Νίκαια, οι δια- 
σωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ είναι 8.
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1  Να αφήσει τα μεγάλα λόγια η κυβέρνηση και να
προχωρήσει σε μαζικές προσλήψεις

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

324.39 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΤΟΥ Δ. ΚΟΥΤΣΟΥΜΠΑ ΜΕ ΤΗΝ ΠΟΕΔΗΝ

Να αφήσει τα μεγάλα λόγια η κυβέρνηση και να προχωρήσει σε μαζικές προσλήψεις

Ο
ΓΓ της ΚΕ του ΚΚΕ, Δημήιρης Κουισούμπας, συναντήθηκε 
χτες, στην έδρα της ΚΕ του Κόμματος στον Περισσό, με αντι
προσωπεία της ΠΟΕΔΗΝ, με επικεφαλής τον πρόεδρό της, Μι- 
χάλη Γιαννάκο. Στη συνάντηση συμμετείχαν ακόμα ο Νίκος Μαυ- 

ροκέφαλος, μέλος της ΚΕ και υπεύθυνος του Τμήματος για την Ερ
γατική - Συνδικαλιστική Δουλειά, και η Ανία Τερβόλη, νοσηλεύτρια 
στο ΚΑΤ, μέλος του Τμήματος Υγείας - Πρόνοιας.

Ο Δ. Κουτσούμπας, καλωσορίζοντας την αντιπροσωπεία της ΠΟ
ΕΔΗΝ, σημείωσε: «Αυτή η συνάντησή μας γίνεται πραγματικά σε μια 
πολύ κρίσιμη στιγμή. Η κατάσταση έχει φτάσει στο απροχώρητο, η 
κυβέρνηση θα πρέπει να αφήσει τα "λόγια τα μεγάλα" και να προχω
ρήσει άμεσα σε μαζικές προσλήψεις υγειονομικών, γιατρών, νοση
λευτών, διοικητικού - βοηθητικού προσωπικού, να προχωρήσει στην 
επίταξη του ιδιωτικού τομέα της Υγείας.

Και, βεβαίως, να γενικευτεί το επίδομα ανθυγιεινής και επικίνδυνης 
εργασίας, που είναι από τα άμεσα - πιστεύουμε - μέτρα που μπορούν 
να δώσουν κάποια ανακούφιση, μαζί με όλα τα υπόλοιπα που θα συ
ζητήσουμε, βεβαίως, σήμερα σ’ αυτή μας τη συνάντηση.

Σας καλωσορίζω, λοιπόν, ευχόμενος καλή δύναμη, καλή υγεία και 
καλούς αγώνες, γιατί μόνο με τον αγώνα μπορούμε να επιλύσουμε

προβλήματα, να ανοίξουμε έναν δρόμο να πάμε μπροστά».
Στη συνάντηση, ο πρόεδρος και τα μέλη του ΔΣ της ΠΟΕΔΗΝ ε

νημέρωσαν για τα αιτήματα της Ομοσπονδίας.
Ο Δ. Κουτσούμπας ενημέρωσε για την Επερώτηση του ΚΚΕ, που 

συζητείται τη Δευτέρα στη Βουλή, καθώς και για την ανάγκη οργά
νωσης των αγώνων. Επεσήμανε τις διαχρονικές ευθύνες των κυβερ
νήσεων για την απαξίωση του δημόσιου συστήματος Υγείας, σημει
ώνοντας ότι αποτελεί στρατηγική επιλογή και της ΝΔ και των άλλων 
αστικών κομμάτων η ενίσχυση του ιδιωτικού τομέα Υγείας.

Τόνισε την ανάγκη μαζικών προσλήψεων προσωπικού, όπως είναι 
οι προσλήψεις των 6.000 συμβασιούχων σε βοηθητικό προσωπικό, 
που λήγει η σύμβασή τους στις 31/12/2021, καθώς και των 4.000 ε
πικουρικών που λήγει η σύμβασή τους στις 31/3/2022. Επίσης τόνι
σε την ανάγκη ένταξης των υγειονομικών στα ΒΑΕ και την επέκταση 
του επιδόματος επικίνδυνης και ανθυγιεινής εργασίας.

Ο ΓΓ της ΚΕ του ΚΚΕ χαρακτήρισε επίδομα - κοροϊδία την εξαγ- 
γελία της κυβέρνησης, που εξανεμίζεται την ίδια στιγμή από τη με
γάλη ακρίβεια και σχολιάζοντας τις ευθύνες της κυβέρνησης για τον 
εμβολιασμό, υπενθύμισε τις θέσεις του ΚΚΕ από την πρώτη στιγ
μή της πανδημίας.

Τέλος, ο Δ. Κουτσούμπας κάλεσε σε συμπόρευση και συμπαρά
ταξη, μέσα στο κίνημα, και σε πύκνωση των γραμμών του ΠΑΜΕ.
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1  ΠΑΝΔΗΜΙΑ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1010.47
cm²

Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

iillHlli
Αγώνας για την υγεία

ΠΑΓΝΗ

Σε ράντζα στους διαδρόμους μικροί 
ασθενείς στην Παιδιατρική κλινική

Σε ράντζα στους διαδρόμους νο
σηλεύονται μικροί ασθενείς στην 
Παιδιατρική κλινική του Πανεπιστη
μιακού Γενικού Νοσοκομείου Ηρα
κλείου, ως αποτέλεσμα της μετα
τροπής των νοσοκομείων σε μίας 
νόσου. Με εντολή της κυβέρνησης, 
από τον Μάρτη του 2020 παραμέ
νουν συρρικνωμένες και συγχωνευ- 
μένες η Παιδιατρική και η Παιδοχει- 
ρουργική, ενώ εντός της κλινικής έ
χει διαμορφωθεί και χωριστή Μονά
δα COVID παιδιών. Η συγχώνευση 
αυτή έχει ως αποτέλεσμα τη μείω
ση τουλάχιστον κατά το ήμισυ των 
διαθέσιμων κλινών τόσο της Παιδι
ατρικής όσο και της Παιδοχειρουρ- 
γικής, οι οποίες δεν επαρκούν (συ
νολικά μόλις 20 κλίνες, πλην της 
μονάδας COVID). Μετά και το ά
νοιγμα των σχολείων χωρίς μέτρα 
προστασίας, το πρόβλημα οξύνθη- 
κε, καθώς αυξήθηκαν οι νοσηλείες 
και η εικόνα με τα ράντζα με παιδιά 
στους διαδρόμους επιβάλλεται ως

Η δυσχέρεια στην εξασφάλιση συνθηκών ασφαλούς νοσηλείας των παιδιών, 
λόγω της συγχώνευσης των δύο κλινικών, έχει επισημανθεί από τον Μάη του 2020 
σε όλους τους αρμόδιους φορείς από το Σωματείο Εργαζομένων και το Επιστη
μονικό Συμβούλιο. Παρ’ όλα αυτά συνεχίζεται η συν-νοσηλεία παιδιών με λοιμώ
ξεις (είτε της κοινότητας είτε νοσοκομειακές) με παιδιά που διανύουν την άμε
ση μετεγχειρητική περίοδο στην ίδια κλινική και από κοινό νοσηλευτικό προσω
πικό, κάτι που αυξάνει τον κίνδυνο μετάδοσης μικροβίων. Η δε ανεπάρκεια χώ
ρου κάνει δυσχερέστατη και την απομόνωση ανοσοκατεσταλμένων και παιδιών 
που χρήζουν αποθεραπείας μετά από νοσηλεία στη ΜΕΘ Παίδων, κάποια από 
τα οποία είναι αποικισμένα με πολυανθεκτικά μικρόβια.

Η ανάγκη παρουσίας γονιού ή άλλου συνοδού για τη φροντίδα των παιδιών (με 
τη χρήση κοινού αποχωρητηρίου) επιτείνει τις συνθήκες συνωστισμού (παιδιών, 
γονιών, παιδιάτρων, παιδοχειρουργών, νοσηλευτριών), πολλαπλασιάζοντας την 
πιθανότητα ενδονοσοκομειακής διασποράς, ειδικά κατά τη διάρκεια της παν
δημίας που διανύουμε.

Την κραυγή αγωνίας γονιών που βιώνουν τη νοσηλεία των παιδιών τους σε ρά
ντζα στον διάδρομο της Παιδιατρικής κλινικής μεταφέρουν με καταγγελία οι Ο
μάδες Γυναικών Ηρακλείου, Αχαρνών, Μοιρών και Μαλεβιζίου, σημειώνοντας 
τις επικίνδυνες συνθήκες νοσηλείας.

Η απάντηση του υπουργού Υγείας θ. Πλεύρη σε καταγγελία του Σωματείου 
ήταν ότι δεν πρόκειται για συγχώνευση κλινικών αλλά για ...«αναπροσαρμογή», 
πράγμα που επιτρέπεται λόγω «ελλιπούς πληρότητας» των εν λόγω κλινικών! «Η 
ίδια η πραγματικότητα διαψεύδει τη λογική της λειτουργίας του νοσοκομείου με 
όρους "πληρότητας", σαν να μιλάμε για ξενοδοχειακή μονάδα», σημειώνουν οι 
Ομάδες Γυναικών. Υπενθυμίζεται ότι με το κριτήριο της «χαμηλής πληρότητας» 
όλες οι κυβερνήσεις έχουν βάλει λουκέτο σε νοσοκομεία, κλινικές και τμήματα.

ΣΥΜΒΑΣΙΟΥΧΟΙ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΟΝ ΕΟΔΥ

Συνεχίζεται ο εμπαιγμός από την κυβέρνηση 
για τις αποδοχές και τις συμβάσεις

Τον εμπαιγμό από την κυβέρνηση εξακολουθούν να εισπράττουν οι εκατοντά
δες συμβασιούχοι εργαζόμενοι του ΕΟΔΥ, οι οποίοι πριν από μερικές μέρες ε
νημερώθηκαν με mail από τη διοίκηση ότι δεν θα τους καταβληθεί η μισθοδο
σία του Οκτώβρη. Η κοροϊδία μάλιστα συνεχίστηκε αφού, όπως καταγγέλλουν, 
ενώ είχαν ενημερωθεί ότι η παράταση των συμβάσεών τους θα είναι μέχρι τον 
Νοέμβρη του 2022, τελικά αυτή θα είναι μέχρι τον Μάρτη του 2022. Σημειώνεται 
ότι το μεγαλύτερο μέρος των εργαζομένων του ΕΟΔΥ είναι συμβασιούχοι. Πρό
κειται για πάνω από 1.200 εργαζόμενους όλων των ειδικοτήτων που διαχειρίζο
νται καθημερινά, ακόμα και σε αργίες και Σαββατοκύριακα, το σύνολο των δειγ
ματοληψιών. Ενάμιση χρόνο τώρα εργάζονται σκληρά, κάτω από ακραίες καιρι
κές συνθήκες, με εξαντλητικά ωράρια (απλήρωτες υπερωρίες), διαρκώς εκτε
θειμένοι στην COVID-19. Πρόκειται για την εμπροσθοφυλακή της μάχης για την 
αντιμετώπιση της πανδημίας, μαζί με όλο το υγειονομικό προσωπικό, όμως δεν 
έχουν εξασφαλισμένη ούτε καν την έγκαιρη εξόφληση των δεδουλευμένων τους.

Η ανακοίνωση για μη καταβολή της μισθοδοσίας τους προκάλεσε έντονες α
ντιδράσεις, ενώ πραγματοποίησαν και σύσκεψη, όπου παραβρέθηκε ο Χρ. Κα- 
τσώτης, βουλευτής του ΚΚΕ, ο οποίος μετέφερε το πρόβλημά τους στην ανα- 
πληρώτρια υπουργό Υγείας, Μ. Γκάγκα. Παρόλο που η Μ. Γκάγκα διαβεβαίωσε 
τον βουλευτή του Κόμματος ότι η ΚΥΑ έχει υπογράφει και άμεσα θα καταβληθεί 
η μισθοδοσία, οι εργαζόμενοι καταγγέλλουν ότι όχι μόνο δεν έχουν πάρει τους μι
σθούς τους αλλά απειλούνται και από τη διοίκηση του Οργανισμού με απολύσεις 
και νομικές κυρώσεις επειδή τόλμησαν να γνωστοποιήσουν το πρόβλημά τους.

Το ΚΚΕ έχει καταθέσει σχετική Ερώτηση στη Βουλή, απαιτώντας μέτρα από 
την κυβέρνηση ώστε οι εργαζόμενοι του ΕΟΔΥ να είναι με σταθερή και πλήρη 
εργασιακή σχέση, να πληρώνονται σε σταθερή ημερομηνία, να ενταχθούν στην 
κατηγορία που θα λάβει «κοινωνικό μέρισμα», να καταβληθούν αναδρομικά οι με
ταβολές στη μισθοδοσία τους λόγω απασχόλησης σε υπερωρίες και αργίες που 
παράνομα δεν τους έχουν αποδοθεί και να ενταχθούν στα ΒΑΕ.

Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΝΔΗΜΙΑ

«Ικανοποίηση» από τη διαχείριση 
με φρακαρισμένες τις ΜΕΘ 
και νοσοκομεία μίας νόσου

Μ
ε την πανδημία να εξαπλώνεται 
ανεξέλεγκτη, χτες άλλοι 78 άν
θρωποι έχασαν τη ζωή τους στη 
χώρα μας, καταγράφοντας νέα θύ
ματα στη μακρά λίστα που φτάνει τους 
17.693 θανάτους.

Την ίδια στιγμή οι διασωληνωμένοι 
συνεχίζουν να πολλαπλασιάζονται, 
έχοντας φτάσει τους 621 (81% ανεμ- 
βολίαστοι, 19% πλήρως εμβολιασμέ
νοι), ενώ μόνο χτες μπήκαν στα νοσο
κομεία 511 ασθενείς.

Καταγράφηκαν συνολικά 6.565 νέα 
κρούσματα χτες, με τον συνολικό αριθ
μό να απέχει λίγο από το 1 εκατομμύ
ριο, συγκεκριμένα 908.222. Σύμφωνα 
με τη χτεσινή ενημέρωση, ενεργά κρού
σματα είναι αυτήν τη στιγμή 54.000, ε
νώ 4.500 ασθενείς νοσηλεύονται στα 
δημόσια νοσοκομεία, με την πληρό
τητα σε ΜΕΘ/ΜΑΦ COVID-19 να εί
ναι στο 88%.

Την τελευταία βδομάδα η Ελλάδα 
εμφανίζει (σε σχέση με την προηγού
μενη) αύξηση 16% στους θανάτους 
COVID, 8% στις εισαγωγές στις ΜΕΘ 
και 5% στις νέες διαγνώσεις, ενώ για 
άλλη μια φορά αναδεικνύεται ότι η εκτε
ταμένη διασπορά του ιού αφορά κυρίως

τις παραγωγικές ηλικίες, με την απου
σία μέτρων προστασίας στους χώρους 
δουλειάς, το στοίβαγμα στα ΜΜΜ κ.ο.κ.

Και ενώ ο λαός είναι καθημερινά αντι
μέτωπος με μια τέτοια τραγωδία, η κυ
βέρνηση, που έχει εναποθέσει τη δια
χείρισή της στην «ατομική ευθύνη», εμ
φανίζεται «ικανοποιημένη», όπως είπε 
και χτες ο πρωθυπουργός στην αμερι
κανική εφημερίδα «Washington Post». 
Εκανε λόγο για «έξαρση» που θα κορυ- 
φωθεί στα μέσα Δεκέμβρη, προσθέτο
ντας ότι η Ελλάδα «τα πήγε καλύτερα» 
από τις περισσότερες ευρωπαϊκές χώ
ρες. «Ούτε lockdown θα γίνει, ούτε το 
ΕΣΥ θα καταρρεύσει», ανέφερε στην ε
νημέρωσή του ο κυβερνητικός εκπρό
σωπος, την ίδια στιγμή που ο λαός βλέ
πει την κατάρρευση να συμβαίνει μπρο
στά στα μάτια του. Ενώ, αναποδογυρί
ζοντας την ίδια την πραγματικότητα, ι
σχυρίστηκε ότι «δεν υπάρχει οδηγία της 
κυβέρνησης για αναστολή των χειρουρ
γείων, σε κανένα ποσοστό», παρά το γε
γονός ότι υπάρχει η οδηγία για περιορι
σμό τους μέχρι και κατά 80%.

Στο μεταξύ, για «σταθεροποίηση σε 
υψηλά επίπεδα» και «ανακοπή της εκ
θετικής αύξησης» του ιού έγινε λόγος

στη χτεσινή ενημέρωση από την Επι
τροπή και το υπουργείο Υγείας, προει
δοποιώντας ταυτόχρονα ότι «θα αργή
σουμε να δούμε κάμψη των θανάτων».

Η δε αναπληρώτρια υπουργός Υγεί
ας Μ. Γκάγκα, επιχειρώντας να εξωρα- 
ΐσει την οδηγία προς τις διοικήσεις των 
ΥΠΕ για αναστολή χειρουργείων, ισχυ
ρίστηκε ότι δεν πρόκειται για οριζόντια 
μέτρα αλλά «μόνο όπου χρειάζεται να 
νοσηλευτούν ασθενείς με COVID» ...δη
λαδή σε όλα τα νοσοκομεία. Υποστήριξε 
δε ότι ακόμα και το «Σωτηρία» δεν είναι 
μονοθεματικό, αλλά «λειτουργούσαν ό
λα τα τμήματα», ενώ σύμφωνα με τους 
εργαζόμενους και οι 8 Πνευμονολογι- 
κές κλινικές παραμένουν κλειστές ε
δώ και έναν χρόνο.

Στην ενημέρωση έγινε επίσης ανα
φορά στην πρώτη παρτίδα 2.000 δόσε
ων θεραπείας με μονοκλωνικά αντισώ
ματα, που από χτες διατίθεται από μό
λις 10 νοσοκομεία της χώρας, καθώς 
«οι δόσεις πανευρωπαϊκά είναι περιο
ρισμένες». Η διάθεση θα ελέγχεται α
πό 5μελή ομάδα γιατρών, «με κριτήριο 
την εμπειρία που έχουν τόσο σε ασθε
νείς COVID-19 όσο και στη διαδικασία 
της έγχυσης».

ΣΥΜΒΑΣΙΟΥΧΟΙ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ»

Καμία απόλυση, μαζικές προσλήψεις, 
μόνιμη και σταθερή δουλειά
Σε μαχητική κινητοποίηση και κατάληψη των γραφείων
της διοίκησης προχώρησαν, χτες το πρωί, συμβασιούχοι και ΣΕΝΕ

Μ
αζική κινητοποίηση, διεκδικώ- 
ντας να παραμείνουν στη δου
λειά όλοι οι εργαζόμενοι και να 
μονιμοποιηθούν, χωρίς όρους και 

προϋποθέσεις, πραγματοποίησαν, 
χτες το πρωί, δεκάδες συμβασιού- 
χοι καθαριστές και εργάτες γενικών 
καθηκόντων στο Νοσοκομείο «Ευ
αγγελισμός» που απειλούνται με α
πόλυση. Μετά τη συγκέντρωση που 
πραγματοποίησαν στα Επείγοντα, οι 
συμβασιούχοι και το Σωματείο Εργα
ζομένων του νοσοκομείου προχώρη
σαν σε κατάληψη των γραφείων της 
διοίκησης, απαιτώντας συνάντηση, 
επιβάλλοντάς την τελικά, θυμίζου
με ότι οι εργαζόμενοι είχαν οδηγηθεί 
σε υπογραφή ατομικών συμβάσεων 
με τη διοίκηση του νοσοκομείου, ε
πί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, ως υποκα
τάστατο της μόνιμης και σταθερής 
δουλειάς που διαχρονικά απαιτούν. 
Συνολικά, μέχρι τον επόμενο μήνα, 
απειλούνται με απόλυση 6.000 συμ- 
βασιούχοι στην καθαριότητα, στη σί
τιση και τη φύλαξη των νοσοκομείων.

Κατά τη διάρκεια παράστασης δι
αμαρτυρίας στο γραφείο του διοικη
τή, όπου έγινε συνάντηση αντιπρο
σωπείας των συμβασιούχων μαζί με 
το Σωματείο Εργαζομένων του «Ευ
αγγελισμού», η διοίκηση αρνήθηκε 
ακόμη και την αποστολή εγγράφου 
προς το υπουργείο Υγείας, που να 
αποτυπώνει το δίκαιο του αιτήματος 
για παραμονή στην εργασία, για το 
δικαίωμα στη σταθερή και μόνιμη

δουλειά, καθώς καλύπτουν πάγιες 
και διαρκείς ανάγκες. Αναπαρήγα· 
Υε μάλιστα την κυβερνητική προπα
γάνδα, επιχειρώντας να καλλιεργή
σει στους εργαζόμενους κλίμα ανα
μονής, άφησε ανοιχτό το ενδεχόμε
νο να γίνουν 6μηνες παρατάσεις των 
συμβάσεων, σημειώνοντας ότι γίνο
νται σχετικές προσπάθειες σε αυτήν 
την κατεύθυνση.

«Το βοηθητικό προσωπικό των νο
σοκομείων δεν είναι υποχρεωτικό 
να είναι μόνιμο», είχε πει άλλωστε 
τις προηγούμενες μέρες ο υπουρ
γός Υγείας, θ. Πλεύρης, με την κυ
βέρνηση να διαρρέει παράταση της 
σύμβασης για 3 - 6 μήνες, ανάλογα 
με την πορεία της πανδημίας, ετοι

μάζοντας την πλήρη παράδοση των 
παραπάνω υπηρεσιών στους εργο
λάβους, τη διεύρυνση των «ελαστι
κών» εργασιακών σχέσεων και των 
χρυσοφόρων «συμπράξεων» με τον 
ιδιωτικό τομέα, όλα όσα προβλέπει 
το «νέο ΕΣΥ».

Το Σωματείο Εργαζομένων Νοσο
κομείου «Ευαγγελισμού» κάλεσε 
τους συμβασιούχους σε ετοιμότητα 
και επαγρύπνηση, ενώ αντιπροσω
πεία τους θα συμμετάσχει στην πα
ναττική σύσκεψη σωματείων εργα
ζομένων στα δημόσια νοσοκομεία 
τη Δευτέρα 29 Νοέμβρη στις 9 π.μ. 
στο ξενοδοχείο «Novotel», όπου ένα 
από τα κυρίαρχα θέματα θα είναι οι 
συμβασιούχοι.
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1  ΣΥΛΛΑΛΗΤΗΡΙΟ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1056.53
cm²

Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΛΛΑΛΗΤΗΡΙΟ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Πάρτε τώρα μέτρα 
προστασίας της υγείας 
του Raoii!
Μαζική διαδήλωση χτες από υγειονομικούς, 
εργαζόμενους, φοιτητές / Σήμερα 
στην Καρδίτσα

ΣΕΛ. 15

fjsna nm-mma mwffl-mmtm
nniuoTjUtSV xaiimmi και minhuhi
or&Ttk&γομΛΤΡΑf&TTA
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ΣΥΛΛΑΛΗΤΗΡΙΟ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ
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Αγώνας για πν υγεία και

Πάρτε μέτρα προστασίας της υγείας του λαού!
Υγειονομικοί, εργαζόμενοι, φοιτητές διαδήλωσαν μαζικά χτες,
απαιτώντας ενίσχυση των νοσοκομείων και επίταξη του ιδιωτικού τομέα για να σωθεί ο λαός

Μ
ε κεντρικό σύν
θημα «μαζικές 
προσλήψεις για
τρών νοσηλευ
τών, επίταξη άνευ όρων 
κλινών και κλινικών», 

ο εργαζόμενος Λαός 
και η νεολαία της Θεσ
σαλονίκης, χτες βρά
δυ, μέσα από τη συμ
μετοχή τους στο μεγά
λο συλλαλητήριο των 
Εργατικών Σωματείων, 
απαίτησε μαχητικά μέ
τρα προστασίας της υ
γείας και ενίσχυσης του 
ΕΣΥ. Στη συγκέντρωση 
στο Αγαλμα Βενιζέλου 
έδωσαν το «παρών» μα
ζικά εργαζόμενοι όλων 
των κλάδων και διαμή- 
νυσαν την απόφασή τους να δυναμώ
σουν τον ενιαίο και συντονισμένο α
γώνα για να βάλουν φρένο στην ολο
μέτωπη επίθεση σε βάρος των δικαιω
μάτων τους, για να αποσπάσουν νέες 
κατακτήσεις, να διεκδικήσουν με κα
λύτερους όρους την ικανοποίηση των 
σύγχρονων αναγκών τους. Μιλώντας 
στους συγκεντρωμένους ο Χρήστος 
Αράπογλου, εκλεγμένος εκπρόσωπος 
της «Αγωνιστικής Ενότητας» στην Ε
νωση Εστιατόρων - Ψητοπωλών Καφέ 
Μπαρ Θεσσαλονίκης, κατήγγειλε τα 
νέα μέτρα που ανακοίνωσε η κυβέρνη
ση, που ουσιαστικά μετατρέπουν τους 
επαγγελματίες της εστίασης και άλ
λων κλάδων σε «χωροφύλακες» υπό τον φόβο ελέγχων και τσου
χτερών προστίμων, που σε καμία περίπτωση δεν αποτελούν λύση 
στο νέο φούντωμα της πανδημίας. Σημείωσε ότι «οι επαγγελματί- 
ες ιδιαίτερα της εστίασης είμαστε αυτοί που όλους τους μήνες της 
πανδημίας βιώσαμε τα συνεχόμενα σκοτσέζικα ντους των άνοιξε - 
κλείσε, είμαστε αυτοί που σήμερα βιώνουμε στο πετσί μας την ακρί
βεια στις πρώτες ύλες, τις αυξήσεις στα τιμολόγια του ηλεκτρικού 
ρεύματος και του αερίου». Και εξέφρασε την απόφασή τους να δυ
ναμώσουν τον αγώνα κόντρα στον κοινωνικό αυτοματισμό που τους 
θέλει ενάντια σε άλλους επαγγελματίες αλλά και εργαζόμενους. 
«Τα συμφέροντά μας, η θέση μας ως μικροί και αυτοαπασχολούμε
νοι επαγγελματίες είναι στο πλάι των εργαζομένων για καλύτερες 
συνθήκες δουλειάς, για καλύτερες συνθήκες υγείας, για καλύτερες 
συνθήκες ζωής», είπε και παρουσίασε το εξειδικευμένο πλαίσιο μέ
τρων στήριξης για τους επαγγελματίες.

Η Βιργινία Ταχσούδη, μέλος του ΔΣ της ΟΓΕ, έκανε ειδική ανα
φορά στην Παγκόσμια Μέρα εξάλειψης της βίας κατά των γυναι
κών, αναδεικνύοντας ότι έχει να κάνει και με την ανυπαρξία δομών 
«ώστε μια γυναίκα που θα δεχτεί τη βία στον εργασιακό της χώρο, 
στο σπίτι, εκεί που περνά τον ελεύθερο χρόνο της, να μην ψάχνει 
να βρει ιατροδικαστή σε ένα δημόσιο νοσοκομείο, αν αυτός υπάρ
χει, αλλά και στο κομμάτι της ψυχικής υγείας, της ψυχολογικής υ
ποστήριξης, όπου σήμερα τα Ψυχιατρικά Νοσοκομεία ολοένα και α
ποδυναμώνονται».

Στην τραγική κατάσταση που επικρατεί στα νοσοκομεία της Θεσ
σαλονίκης, εξαιτίας των τεράστιων ελλείψεων σε προσωπικό και υ
ποδομές, αναφέρθηκε ο Χρήστος Καραχρήστος, πρόεδρος της 
Ενωσης Νοσοκομειακών Ιατρών Θεσσαλονίκης (ΕΝΙΘ). Παρουσί
ασε ενδεικτικά την εικόνα στα νοσοκομεία, όπως στο «Παπανικο- 
λάου», με 75 εισαγωγές, 6 ασθενείς σε ράντζα στο τέλος της εφη
μερίας, στο «Παπαγεωργίου», με 17 διασωληνωμένους εκτός ΜΕΘ, 
στο «Ιπποκράτειο», με τις εκκλήσεις στους πολίτες ακόμα και για 
σεντόνια! «Το ελάχιστο προσωπικό στα νοσοκομεία είναι εξουθενω
μένο. Δίνει τη μάχη χωρίς ανάσα, χωρίς καμιά εφεδρεία. Οι εφημε
ρίες είναι ένας καθημερινός Γολγοθάς. Την ίδια ώρα βλέπουμε τον 
ιδιωτικό τομέα της Υγείας, με τις 120 κλίνες ΜΕΘ και τις τουλάχι
στον 1.000 κλίνες απλής νοσηλείας που έχουν οι 5 μεγάλες ιδιωτι
κές πολυκλινικές της πόλης να συνεχίζουν να κάνουν χρυσές δου
λειές πάνω στον πόνο των ασθενών», σημείωσε.

Αναφέρθηκε επίσης στο «νέο ΕΣΥ» που ευαγγελίζεται η κυβέρνη
ση και λειτουργεί στη λογική κόστους - οφέλους, με μειωμένη κρατι
κή χρηματοδότηση για την Υγεία, συγχωνεύσεις και κλείσιμο τμημά
των και ολόκληρων νοσοκομείων, εντατικοποίηση και «ευελιξία» των 
εργαζομένων, με είσοδο των ιδιωτών είτε με εργολαβίες είτε μέσω 
ΣΔΙΤ. Και σημείωσε: «Φαίνεται όλο και πιο καθαρά σήμερα ότι απέ
ναντι στην ικανοποίηση των σύγχρονων αναγκών της κοινωνίας στην

Υγεία βρίσκεται το ε
μπόδιο του κέρδους 
των μεγάλων επιχει
ρήσεων στον χώρο». 

Στην «τραγική κατά
σταση» που επικρατεί στους χώρους δουλειάς αναφέρθηκε ο Γιώρ
γος Μπρανίκας, πρόεδρος του Συνδικάτου Εργατοϋπαλλήλων 
Τουριστικών - Επισιτιστικών Επιχειρήσεων: «Στα εργοστάσια, στα 
εμπορικά καταστήματα, σε ξενοδοχεία και τράπεζες, όπου υπάρχει 
συγκεντρωμένος όγκος εργαζομένων, η πανδημία θερίζει. Και η α
πόκρυψη πολλών κρουσμάτων είναι που μας κάνει να πιστεύουμε 
ότι τα κρούσματα είναι πολύ περισσότερα». Ανέδειξε ότι «οι εργα
ζόμενοι πληρώνουν με τη ζωή τους την άρνηση της κυβέρνησης να 
θωρακίσει το σύστημα Υγείας, την άρνηση της εργοδοσίας να λά
βει τα κατάλληλα μέτρα στους εργασιακούς χώρους». «Δηλώνουμε 
ξεκάθαρα ότι δεν θα συνηθίσουμε τους νεκρούς συναδέλφους μας 
στην πανδημία, όπως δεν θα συνηθίσουμε ποτέ τα εργατικά ατυχή
ματα», υπογράμμισε. Ενώ, με αφορμή την περίπτωση του διανομέα 
στον Βόλο που περίμενε μία μέρα να μπει σε ΜΕΘ, κι ενώ ήταν σε 
κρίσιμη κατάσταση, γιατί απλά δεν υπήρχαν ΜΕΘ, σημείωσε: «Αυτός

f*I

είναι ο λόγος που οι διανομείς σήμε
ρα βροντοφωνάζουν για μέτρα προ
στασίας, για κατάλληλη προστατευ
τική ένδυση, ενάντια στην εντατικο
ποίηση, να οριοθετηθεί η χιλιομετρι
κή απόσταση σε λογικά πλαίσια και 
να μην βλέπουμε διανομείς από το 
κέντρο να πηγαίνουν στον Φοίνικα 
και μετά Εύοσμο. Για αυτό ζητάμε 
να επιταχθούν οι ιδιωτικές κλινικές, 
να μπορέσει ο κόσμος να κάνει τις 
απαραίτητες εξετάσεις, να επαναλει- 
τουργήσουν άμεσα τα κλειστά νοσο
κομεία (Λοιμωδών, Παναγία), να μπει 
στη μάχη και το παλιό 424».

Σάλπισμα 
ξεσηκωμού 
για να σωθεί ο λαός!

Ακολούθησε μαχητική πορεία που σάλ
πισε πανεργατικό - παλλαϊκό ξεσηκωμό 
για μέτρα προστασίας της υγείας του λα
ού, στους χώρους δουλειάς, στα σχολεία 
και τις σχολές, στα Μέσα Μαζικής Μετα
φοράς, για ενίσχυση του ΕΣΥ.

Αντήχησαν στο κέντρο της πόλης συν
θήματα όπως «μέτρα προστασίας των μα
θητών, αυτή είναι η απαίτηση των εργατών», 

«δώστε λεφτά για την Υγεία, όχι για τις τρά
πεζες και την εργοδοσία», «πάρτε μέτρα τώρα στους χώρους εργα
σίας, δεν θα γίνουν τάφοι εν μέσω πανδημίας», αλλά και «συμβά
σεις κλαδικές, αυξήσεις των μισθών, είναι η απαίτηση των εργατών».

Με τα πανό τους τα Σωματεία των υγειονομικών (ΕΝΙΘ, ΑΧΕΠΑ, 
θεαγένειο κ.ά.) πρόβαλαν τις διεκδικήσεις ενάντια στην εμπορευ- 
ματοποίηση του ΕΣΥ, σε αναστολές - απολύσεις και για μαζικές 
μόνιμες προσλήψεις, για μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων, 
για ένταξη στα ΒΑΕ.

Τα κλαδικά σωματεία όπως το ΣΕΤΕΠΕ απαιτούσαν «μέτρα προ
στασίας στους χώρους εργασίας», το Συνδικάτο Οικοδόμων υπο
γράμμισε «δώστε λεφτά για την Υγεία και όχι για του ΝΑΤΟ τα σφα
γεία» και πολλά ακόμα με τα επιμέρους αιτήματα.

Ξεχώρισε η παρουσία των Συλλόγων και Ομάδων Γυναικών της 
ΟΓΕ, πίσω από το κεντρικό πανό να διατυπώνει: «Σπάμε τις αλυσί
δες του ατομικού δρόμου, δυναμώνουμε τον συλλογικό αγώνα για υ
γεία και ζωή με δικαιώματα».

Μαχητική ήταν και η παρουσία των φοιτητικών συλλόγων, με τους 
φοιτητές να βροντοφωνάζουν «πάρτε τώρα μέτρα για ασφαλείς σχο
λές» και να καταγγέλλουν «δισεκατομμύρια δώσανε για το ΝΑΤΟ και 
για τις σπουδές μας δεν υπάρχει φράγκο».

Σήμερα το συλλαλητήριο για την Υγεία στην Καρδίτσα
Στις 6.30 μ. μ. στην κεντρική πλατεία το αγωνιστικό ραντεβού

Κλιμακώνοντας τον αγώνα τους για πραγματική ενίσχυση του δημόσιου συστήματος Υγείας, απέναντι στην πολιτική που αφήνει τον 
λαό πολλαπλά εκτεθειμένο, 40 τουλάχιστον σωματεία και μαζικοί φορείς του νομού Καρδίτσας θα διαδηλώσουν σήμερα στις 6.30 μ.μ. 
στην κεντρική πλατεία της Καρδίτσας, προβάλλοντας συγκεκριμένες διεκδικήσεις για την προστασία της υγείας και της ζωής του λαού.

Καμιά στήριξη στα δίκαια αιτήματα από τις δημοτικές αρχές
Την ίδια ώρα που το πλαίσιο πάλης του σημερινού συλλαλητηρίου υιοθετείται από δεκάδες μαζικούς φορείς, ανάμεσά τους το Εργα

τικό Κέντρο, η Ενωτική Ομοσπονδία Αγροτικών Συλλόγων, το Νομαρχιακό Τμήμα της ΑΔΕΔΥ και ο Εμπορικός Σύλλογος, προκαλεί η 
στάση Δημοτικών Συμβουλίων της περιοχής που είτε δεν δέχθηκαν να συζητήσουν το ψήφισμα (Σοφάδες) είτε δεν εισάχθηκε καν προς 
συζήτηση (Λίμνη Πλαστήρα) είτε συζητήθηκε αλλά δεν υιοθετήθηκε με την αρχική του διατύπωση και αντικαταστάθηκε από άλλο με ση
μαντικές διαφοροποιήσεις (Καρδίτσα).

Σχολιάζοντας αυτήν τη στάση, ο πρόεδρος της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείου και Κέντρων Υγείας Καρδίτσας, Εκτορας Γάζος, στην 
προχτεσινή συνέντευξη Τύπου σημείωσε πως «δεν μπορούμε να κάνουμε πίσω από αυτά τα αιτήματα γιατί δεν μπορούμε να κάνουμε πί
σω από το να σωθούν ανθρώπινες ζωές, από το να υπάρχει Υγεία για όλο το λαό, από το να διεκδικήσουμε τελικά τα αυτονόητα».

Αντίστοιχα, οι εκλεγμένοι με τη «Λαϊκή Συσπείρωση» στους δήμους του νομού Καρδίτσας τονίζουν σε κοινή τους ανακοίνωση: «Ο 
δήμαρχος Σοφάδων έδειξε ότι ενοχλήθηκε με το αίτημα της επιστροφής στη δουλειά των υγειονομικών που είναι σε αναστολή και θεω
ρεί ότι η υπουργός Παιδείας σωστά πράττει που στοιβάζει κατά δεκάδες τα παιδιά στα σχολεία! Ο δήμαρχος Λίμνης Πλαστήρα είπε πως 
"το ξέχασε" και έψαχνε εκείνη τη στιγμή να βρει το mail με το ψήφισμα... Ο δήμαρχος Καρδίτσας, αφού επικαλέστηκε ότι το Δημοτικό 
Συμβούλιο δεν είναι συνδικαλιστικό όργανο ούτε αντιπολίτευση στην κυβέρνηση, στο τέλος αποκάλυψε τι τον ενοχλεί: Η επίταξη των με
γάλων ιδιωτικών κλινικών και η επιστροφή στη δουλειά όσων υγειονομικών είναι σε αναστολή εργασίας».

Οι εκλεγμένοι της «Λαϊκής Συσπείρωσης» καλούν «τους εργαζόμενους, τους αγρότες, τους αυτοαπασχολούμενους της πόλης, τους 
συνταξιούχους και τη νεολαία του νομού να "βουλιάξουν" με τη συμμετοχή τους την κεντρική πλατεία, να απαιτήσουν και να επιβάλουν 
την ικανοποίηση των αιτημάτων τους, όπως αυτά αποτυπώνονται στο ψήφισμα των φορέων του νομού».

mmm
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1  Σήμα κίνδυνου για τη νέα μειάλλαξη από την
Μποτσουανα

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 18,39 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

371.29 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σήμα κίνδυνου για ιη νέα μειάλλαξη από ιην
Σ

υναγερμός έχει σημάνει παγκοσμίως μετά 
τον εντοπισμό ενός νέου στελέχους της 
COVID-19 που περιλαμβάνειανησυχητικά 
μεγάλο αριθμό μεταλλάξεων στην περιοχή της 

εξωτερικής πρωτεΐνης spike. Το Β. 1.1.529, όπως 
ονομάστηκε,ταυτοποιήθηκε στην Μποτσουά
να, στα νότια της Αφρικής, και μέχρι σήμερα 
έχουν επιβεβαιωθείΐθπεριπτώσεις αυτού του 
στελέχους. Και παρότι προς το παρόν εκτός της 
Νότιας Αφρικής έχει εντοπιστεί μόνο σε έναν 
ταξιδιώτη στο Χονγκ Κονγκ - ο οποίος σημει- 
ωτέον είχε επισκεφθεί την επίμαχη περιοχή 
- ήδη η επιστημονική κοινότητα βρίσκεται σε 
επιφυλακή. Αλλωστε, όπως έχει διαπιστωθεί, 
εφόσον τα στελέχη αποδειχθούν μεταδοτικά 
είναι θέμα χρόνου να εξαπλωθούν στον παγκό
σμιο χάρτη, όπως για παράδειγμα συνέβη με 
τη μετάλλαξη Δέλτα.Παρακολουθώντας στενά

τις εξελίξεις οι καθηγητές της Ιατρικής του 
ΕΚΠΑ Δημήτριος Παρασκευής (αναπληρωτής 
καθηγητής Επιδημιολογίας και Προληπτικής 
Ιατρικής, επιστημονικός σύμβουλος ΕΟΔΥ), 
Θεοκλής Ζαούτης (καθηγητής Παιδιατρικής 
και πρόεδρος ΕΟΔΥ) και Θάνος Δημόπουλος 
(πρύτανης ΕΚΠΑ) ανασκόπησαν τη σχετική 
βιβλιογραφία, συνθέτοντας το προφίλ του νέου 
στελέχους. Αναλυτικότερα, όπως αναφέρουν, 
παρότι ο αριθμός των περιστατικών Β. 1.1.529 
είναι πολύ χαμηλός - τρία στην Μποτσουάνα, 
έξι στη Νότια Αφρική και ένα στο Χονγκ Κονγκ 
-, είναι αξιοσημείωτο ότι το νέο στέλεχος ενσω
ματώνει 32 μεταλλάξεις στην περιοχή της εξωτε
ρικής πρωτεΐνης του. ΟΠαγκόσμιος Οργανισμός 
Υγείας έχει ταξινομήσειγια την ώρατο Β. 1.1.529 
ως στέλεχος υπό επιτήρηση (variant under 
monitoring), κατηγορίαχαμηλότερου κινδύνου

από αυτές των στελεχών ενδιαφέροντος (vari
ants of interest) και ιδιαίτερου ενδιαφέροντος 
(variants of concern). Στην τελευταία ανήκει 
τοκυρίαρχο πλέονστέλεχος Δέλτα.

ΕΝΤΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΙΣΜΟΣ. Σε κάθε πε
ρίπτωση, οι έλληνες καθηγητές τονίζουν ότι «ο 
μεγάλος αριθμός μεταλλάξεων καθιστά πιθανή 
την ύπαρξη διαφορετικών χαρακτηριστικών του 
ιού, αλλά ασφαλή συμπεράσματα αναφορικά με 
τα επιμέρους χαρακτηριστικά του στελέχους θα 
μπορούν να εξαχθούν μόνο αν πραγματοποι
ηθούν οι σχετικές μελέτες». Εντούτοις, ο προ
βληματισμός είναι διάχυτος. Για παράδειγμα, ο 
ιολόγος του Κολεγίου Imperial του Λονδίνου Τομ 
Πίκοκ επισήμανε ότι ναι μεν προς το παρόν είναι 
ελάχιστα τα κρούσματα της μετάλλαξης στην 
περιοχή της Αφρικής τα οποία έχουν ελεγχθεί,

έσπευσε όμως να προσθέσει ότι «θα πρέπει να 
αναλυθούν πολύ προσεκτικά λόγω του "τρο
μακτικού" προφίλ της παραλλαγής ως προς 
το προφίλ της πρωτεΐνης ακίδας». Αντίστοιχα, 
ο Ράβι Γκούπτα, καθηγητής Μικροβιολογίας 
στο Ινστιτούτο Θεραπευτικής Ανοσολογίας και 
Μολυσματικών Νόσων του Κέιμπριτζ, εκφράζει 
αγωνία σχετικά με το ενδεχόμενο το νέο αυτό 
στέλεχος να μπορεί να διαφύγει της ανοσίας. 
«Αυτό είναι ανησυχητικό. Και δεν έχω πει κάτι 
τέτοιο από την ανακάλυψη της μετάλλαξης 
Δέλτα» αναφέρει σε σχόλιό του στο Twitter, 
καλώντας άπαντες να εμβολιαστούν και να 
φορούν μάσκα.

ΕΚΤΑΚΤΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΠΟΥ. Δεν είναι τυχαίο 
άλλωστε ότι, σύμφωνα με τελευταίες πληρο
φορίες, ο ΠΟΥ συγκαλεί έκτακτη συνεδρία-
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1  Σήμα κίνδυνου για τη νέα μειάλλαξη από την Μποτσουανα
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 18,39 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Μποτσουάνα
ση για το νέο στέλεχος, που ενδεχομένως να 
πραγματοποιηθεί ακόμα και σήμερα. Μάλιστα, 
ένα από τα ζητήματα που θα απασχολήσουν 
τους επιστήμονες είναι εάν η παραλλαγή θα 
πρέπει να θεωρηθεί ιδιαίτερου ενδιαφέροντος 
(variant of concern) ή όχι. Είναι σημαντικό να 
σημειωθεί ότι ο διευθυντής του Κέντρου Αντι
μετώπισης Επιδημιών στη Νότια Αφρική, Τούλιο 
ντε Ολιβέιρα, δήλωσε στους «Financial Times» 
ότι «ανησυχεί» και ότι είχε συζητήσει για τη 
νέα παραλλαγή με αξιωματούχους του ΠΟΥ, οι 
οποίοι αποφάσισαν να καλέσουν την έκτακτη 
συνάντηση. Προέβη, δε, στην εκτίμηση ότι 
περίπου το 90% των νέων κρουσμάτων στην 
περιοχή του Γκαουτένγκ της Νότιας Αφρικής, 
που περιλαμβάνει το Γιοχάνεσμπουργκ, προ- 
κλήθηκαν από τη νέα παραλλαγή.

ΜΑΡΘΑ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Το νέο στέλεχος 
ενσωματώνει 
32 μεταλλάξεις 
■ Προβληματισμός 
για το ενδεχόμενο 
να μπορεί να 
διαφύγει ms 
ανοσίας
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1  Σήμερα ανοίγει η πλατφόρμα για τα μονοκλωνικά
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

617.77 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σήμερα ανοίγει 
η πήαιφόρμα για 
ία μονοκλωνικά
Της Κατερίνας Παπακωστοπούλου

Σ
ε συζητήσεις ήταν χθες όλη μέ
ρα τα πέντε μέλη της επιτροπής 
τωνειδικών που θα αναλάβουν 
το δύσκολο έργο της έγκρισης 
των αιτήσεων για τη χορήγηση της θερα
πείας με τα μονοκλωνικά αντισώματα σε 

ασθενείς που θα νοσήσουν από κορονοϊό. 
Κι αυτό γιατί οι ποσότητες που πήραμε δεν 
είναι ανεξάντλητες, οπότε τα άτομα που 
θα λάβουν τη θεραπεία θα πρέπει να πλη
ρούν συγκεκριμένα κριτήρια και φυσικά 
να είναι στα πρώτα 24ωρα της νόσησης. 
Δύο χιλιάδες μονοκλωνικά αντισώματα 
είναι ήδη στη διάθεση της χώρας μας και 
θα δοθούν σε νοσοκομεία αιχμής στην αν
τιμετώπιση της πανδημίας.

Μέχρι και χθες ρυθμίζονταν, σύμφωνα 
με πληροφορίες της «Political», οι τελικές 
λεπτομέρειες στο πώς θα γίνει ανά περι
φέρεια η κατανομή στους ασθενείς που 
ζουν μακριά από τα νοσοκομεία στα οποία 
θα γίνονται οι εγχύσεις του φαρμάκου, κα
θώς το φάρμακο είναι νοσοκομειακό και η 
χορήγησή του ενδοφλέβια μόνο σε νοσο
κομειακή δομή. Φυσικά θα ρυθμιστούν 
καιλεπτομέρειες, όπως τι θα γίνει με τους 
κατοίκους απομακρυσμένων περιοχών. 
Θα πρέπει να έρθουν αυτοί σε μεγάλα νο
σοκομεία που θα έχουν το φάρμακο ή θα

μπορούσε δυνητικά η έγχυση να γίνει και 
στα κέντρα υγείας. Κι εκεί που αρχικά ξέ
ραμε πωςτα μονοκλωνικά θα υπήρχαν σε 
αρκετά νοσοκομεία της Αττικής, τα σχέδια 
άλλαξαν, καθώς μεγάλα νοσοκομεία όπως 
ο «Ευαγγελισμός» καιτο «Αττικόν» εξυπη
ρετούν μεγάλο όγκο ασθενών Covid και 
non Covid, είναι δηλαδή ήδη επιφορτισμέ
να με μεγάλο όγκο δουλειάς σε περίοδο 
πανδημίας, οπότε σίγουρα τα μονοκλωνι
κά θα ενταχθούν στο «Σωτηρία» και Σισμα- 
νόγλειο αλλά και σε περιφερειακά νοσο
κομεία όπως στο ΑΧΕΠΑ της Θεσσαλονί
κης, στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νοσοκο
μείο Αλεξανδρούπολης, στο Πανεπιστη
μιακό Γενικό Νοσοκομείο των Ιωαννίνων 
και στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νοσοκο
μείο Πατρών στο Ρίο. Σε ό,τι αφορά τα μέλη 
της επιτροπής που θα εγκρίνει τις αιτήσεις 
γιατα μονοκλωνικά, πρόκειται για τους 
Στυλιανό Λουκίδη, καθηγητή Πνευμονο- 
λογίας της Ιατρικής Σχολής Αθηνών και 
πρόεδρο της Ελληνικής Πνευμονολογικής 
Εταιρείας, Αναστασία Κοτανίδου, καθηγή- 
τρια Εντατικής Θεραπείας της Ιατρικής 
Σχολής Αθηνών και πρόεδρο της Ελληνι
κής Εταιρείας Εντατικής Θεραπείας, Αθα
νάσιο Σκουτέλη, παθολόγο-λοιμωξιολόγο, 
διευθυντή της Β' Παθολογικής-Λοιμωξιο- 
λογικής Κλινικής του «Υγεία», Ελευθέριο 
Θηραίο, διευθυντή Κέντρου Υγείας Βάρπς

και γενικό γραμματέα της Ιατρικής Εται
ρείας Αθηνών, Αναστασία Αντωνιάδου, κα- 
θηγήτρια Λοιμωξιολογίαςτης Ιατρικής 
Σχολής Αθηνών.

Τα πέντε μέλη
Η πενταμελής ειδική επιτροπή θα εξε- 

τάζειτα αιτήματα που θα υποβάλλουνοι 
θεράποντες ιατροί και θα αποφασίζουν 
εντός 24 ωρών για το αν ο ασθενής πληροί 
τις προϋποθέσεις, ώστε να λάβει το κο
κτέιλ μονοκλωνικών αντισωμάτων. Η θε
ραπεία δίδεται άπαξ μέσα στα πρώτα δύο 
24ωρα απάτην εργαστηριακή επιβεβαί
ωση της λοίμωξης (θετικό PCR τεστ), κα
θώς από τις κλινικές μελέτες έχει φανεί 
70°/ο αποτελεσματικότητα στη μείωση του 
ιικού φορτίου καιεπιτάχυνση της ανάρ
ρωσης. Κατάλληλοι για τη λήψη της θερα

πείας είναι όσοι έχουν χαμηλή ανοσολο- 
γική απόκριση, όπως ογκολογικοί ασθε
νείς και ανοσοκατεσταλμένοι, όσοι δια
τρέχουν υψηλό κίνδυνο σοβαρής νόση
σης με λοίμωξη Covid-19, όπως οι πά- 
σχοντες από χρόνια υποκείμενα νοσήμα
τα και οι έγκυες που διανύουν το γ' τρίμη
νο της κύησης.

Ο δύσκολος ρόίΊος της 
πενταμελούς επιτροπής 
των ειδικών που θα εγκρίνει 
τις αιτήσεις για τη χορήγηση 
της θεραπείας σε ασθενείς 
με κορονοϊό
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1  SOS από το Καραμανδάνειο Παιδιατρικό Νοσοκομείο
Πάτρας

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

294.8 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

SOS από το 
Καραμανδάνειο 
Παιδιατρικό 
Νοσοκομείο Πάτρας

Του
ΤΑΚΗ

ζ ΓΕΩΡΓΑΚΟΠΟΥΛΟΥ*

Σ
οβαρά προβλήματα ασφαλούς 
λειτουργίας αντιμετωπίζει το 
Παιδιατρικό Νοσοκομείο Πάτρας 
«Καραμανδάνειο» εξαιτίας της 
υποστελέχωσής του σε ιατρικό αλλά και σε 

νοσηλευτικό προσωπικό.

Όπως όλα τα νοσοκομεία, το νοσηλευτικό 
προσωπικό που τέθηκε σε αναστολή λόγω μη 
εμβολιασμού δεν αναπληρώθηκε, ενώ σχεδόν 
καθημερινά ανιχνεύονται θετικοί στον 
κορωνοϊό νοσηλεύτριες και νοσηλευτές, με 
συνέπεια να υπάρχει μεγάλη εργασιακή πίεση 
προκειμένου να «βγαίνουν» οι βάρδιες.

Στον ιατρικό τομέα, επίσης, μήνα με τον μήνα 
το νοσοκομείο απογυμνώνεται και 
απαξιώνεται, αφού γιατροί και 
συνταξιοδοτούνται, αλλά και νέοι γιατροί δεν 
έρχονται για ειδίκευση ούτε φυσικά γίνονται οι 
αναγκαίες προσλήψεις μόνιμων γιατρών.

Πρόκειται για το μοναδικό παιδιατρικό 
νοσοκομείο της δυτικής Ελλάδας με 
ανεπτυγμένα όλα τα τμήματά του, που σήμερα 
και στο άμεσο μέλλον (εντός του 2022) αρκετά 
από αυτά κινδυνεύουν να αναστείλουν τη 
λειτουργία τους εξαιτίας των σημαντικών 
ελλείψεων, οι οποίες δεν δείχνουν να 
συγκινούν τους κυβερνώντες.

Στο Αναισθησιολογικό συνταξιοδοτούνται 
άμεσα οι τρεις από τους τέσσερις γιατρούς, 
με συνέπεια να δυσλειτουργήσουν 
όλα τα χειρουργικά τμήματα.

Το Ορθοπαιδικό, που κάποτε ήταν 
πρότυπο για τον παιδιατρικό χώρο, 
διαθέτει μόνο δύο μόνιμους γιατρούς, με 
συνέπεια να μην μπορεί να καλύψει επαρκώς 
τις ανάγκες των μικρών ασθενών.

Οριακά χαμηλή είναι η στελέχωση και στο Τμήμα 
Γενικής Παιδοχειρουργικής, όσο και στο 
Ακτινολογικό, ενώ η Παιδιατρική Κλινική του 
νοσοκομείου, που προσφάτως ανέπτυξε και 
τμήμα νοσηλείας παιδιών με Covid-19 (με 
απόφαση της 6ης ΥΠΕ, παρά τις αντιρρήσεις των 
στελεχών του νοσοκομείου), όπως αναφέρει η 
Τριμελής Επιτροπή Ιατρών, «λειτουργεί σε μη 
κατάλληλο χώρο», ενώ στερείται γιατρών με 
ειδικότητα Παιδολοιμωξιολογίας και 
Παιδοκαρδιολογίας, που είναι απαραίτητες για 
τους νοσούντες από Covid-19.

* Ο Τάκης Γεωργακόπουλος είναι γιατρός, 
διευθυντής ΕΣΥ/ΜΕΘ ΕΝ. Πατρών 
και πρώην πρόεδρος του ΕΣΚΑΝ
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1  Στη φάκα μαϊμού φαρμακοποιός και ένστολοι που
εξέδιδαν πλαστά rapid tests

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

290.7 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στη φάκα μαϊμού φαρμακοποιός και ένστολοι 
που εξέδιδαν πλαστά rapid tests

Θ
εσσαλονίκη: Άνθρωποι 
ίου «νόμου και της τάξης» 
ήταν τελικά οι περισσότεροι 
«πελάτες» ενός επιτήδειου 
«φαρμακοποιού» σε ακριτικό χωριό 
στην περιοχή του Σουφλίου, που τους 

εξασφάλιζε ψευδείς βεβαιώσεις για εκτέ
λεση rapid test στη σχετική πλατφόρμα 
της ΗΔΙΚΑ ώστε να προσέρχονται κα
νονικά στις εργασίες τους.

Για την υπόθεση αυτή συνελήφθησαν 
συνολικά εννέα άτομα, εκ των οποίων πέ
ντε στρατιωτικοί, ένας διοικητής αστυνο
μικού τμήματος σε περιοχή του Έβρου, 
ένας συνοριοφύλακας, καθώς και ο ιδιο
κτήτης του φαρμακείου, που δεν είναι 
καν φαρμακοποιός στο επάγγελμα, διότι, 
σύμφωνα με πληροφορίες, το φαρμακείο 
το κληρονόμησε και το λειτουργεί με 
άδεια ενός φαρμακοποιού.

Όπως έγινε γνωστό, το εν λόγω φαρ
μακείο μπήκε στο στόχαστρο της αστυ
νομίας ύστερα από καταγγελίες για πλα
στά πιστοποιητικά αρνητικών rapid

tests και γρήγορα φάνηκε ότι στο πελα
τολόγιό του ήταν και ένστολοι.

Μετά την πολυήμερη παρακολούθηση 
του φαρμακείου, έγινε σαφές ότι σε του
λάχιστον εννέα περιπτώσεις ο ιδιοκτήτης 
του φαρμακείου είχε δηλώσει τη διενέρ
γεια αρνητικών τεστ χωρίς αυτά να έχουν 
γίνει, αφού τα συγκεκριμένα άτομα που 
δηλώθηκαν στο σύστημα δεν είχαν εμφα
νιστεί καν για έλεγχο και δηλώθηκαν 
εκτός ωρών λειτουργίας του φαρμακείου.

Το νέο αυτό περιστατικό με ψευδή πι
στοποιητικά έρχεται να εντείνει τις ανη
συχίες για το πόσο πιστά τηρείται η διαδι
κασία του υγειονομικού ελέγχου των 
ανεμβολίαστων εργαζομένων στον δημό
σιο και τον ιδιωτικό τομέα, ενώ, σύμφωνα 
με πληροφορίες, διερευνάται και το αν ο 
ιδιοκτήτης του φαρμακείου, εκτός από 
ψευδή αρνητικά αποτελέσματα rapid test, 
δήλωνε και θετικά, οπότε κάποιοι/ες εν
δέχεται να εξασφάλισαν και ψευδή πιστο
ποιητικά νόσησης με ισχύ εξαμήνου.

Μαρούλα Πλήκα
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1  Μπίζνες με κλινικάρχες φέρνει η περικοπή
χειρουργειων

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1081.77
cm²

Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μπίζνες με κλινικάρχες 
φέρνει η περικοπή χειρου
Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος, μετά τον Γεωργιάδη, παραδέχτηκε ευθαρσώς ότι οι ασθενείς 
που δεν θα βρουν διαθέσιμο χειρουργείο θα καταλήξουν στις ιδιωτικές κλινικές

Η πρόεδρος των 
νοσοκομειακών 

γιατρών Αθήνας 
και Πειραιά Ματίνα 

Παγώνη έδωσε 
μια νέα διάσταση 

που απορρέει 
από το έγγραφο 
της Γκάγκα και, 

όπως ανέφερε 
η ίδια, ουσιαστικά 

με το έγγραφο 
δόθηκε εντολή 

να γίνεται επιλογή 
ασθενών 

για τις ΜΕΘ

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

D
eals με τους κλινικάρχες εις βάρος ίων 
ασθενών φαίνεται να κάνει η κυβέρνη
ση, καθώς διά των πλέον επίσημων γα
λάζιων στελεχών ομολόγησε ανοιχτά 
και χωρίς αστερίσκους για ποιον λόγο έδωσε οδη
γία ώοτε να περικοπούν έως και 80% τα χειρουρ

γεία όπου οι διοικητές κρίνουν αναγκαίο.
Ο Γιάννης Οικονόμου κατά την ενημέρωση των 

πολιτικών συντακτών παραδέχτηκε ότι οι ασθενείς 
που δεν θα βρουν διαθέσιμο χειρουργείο θα κατα
λήξουν στις ιδιωτικές κλινικές. Συγκεκριμένα, ο 
κυβερνητικός εκπρόσωπος, ερωτηθείς σχετικά για 
την οδηγία της Μίνας Γκάγκα, απάντησε ότι 
«υπάρχει πάντοτε η δυνατότητα μέσω της συνερ
γασίας με τον ιδιωτικό τομέα να γίνουν και εκεί τα 
χειρουργεία». Αυτή η τελευταία φράση του Γιάννη 
Οικονόμου επιβεβαιώνει με τον πιο χαρακτηρι
στικό τρόπο τις φιλοδοξίες του Μαξίμου...

Επιβράβευση Γεωργιάδη
Οι προθέσεις της κυβέρνησης είχαν αποκαλυ

φθεί από τον Άδωνι Γεωργιάδη. Ο υπουργός 
Ανάπτυξης, μιλώντας στις εργασίες του «Καθημε
ρινή 1 st Health Summit», τόνισε τη σημασία των 
επενδύσεων κυρίως σε ιδιωτικά νοσοκομεία ή 
ιδιωτικά διαγνωστικά κέντρα.

Με το κλείσιμο του 80% των χειρουργείων 
στα δημόσια νοσοκομεία, οι ασθενείς θα στρα
φούν αναγκαστικά στις ιδιωτικές κλινικές.

Εκεί που ο Άδωνις Γεωργιάδης βλέπει κο
σμογονία επενδύσεων, την ώρα που συμπολί
τες μας στοιβάζονται σε ράντζα και παραμέ
νουν διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ.

Το θέμα ανέδειξε η βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ- 
Προοδευτική Συμμαχία και αναπληρώτρια τομε- 
άρχης Υγείας Δώρα Αυγέρη με ανάρτησή της. «Το 
80% των χειρουργείων στα δημόσια νοσοκομεία 
κλείνουν, αλλά ανοίγουν οι δουλειές για τους κλι- 
νικάρχες. Μην ζορίζεστε άλλο, υπουργέ Υγείας και 
κυβέρνηση, με τις fake διαψεύσεις. Λόγια... Στην 
πράξη: απόλυτη επιβεβαίωση από Άδωνι Γεωρ
γιάδη του σχεδίου Γκάγκα!» τόνισε.

Το θέμα έθιξε και ο γ.γ. της ΟΕΝΓΕ Πάνος 
Παπανικολάου, με τον Ά. Γεωργιάδη να επι
χειρεί να τον διαψεύσει. Ωστόσο, το ίδιο το δελ
τίο της εκδήλωσης επιβεβαιώνει αυτό που φά
νηκε από την αρχή. Ότι ο Άδωνις Γεωργιάδης 
επιβεβαιώνει πλήρως το σχέδιο της κυβέρνησης 
να δώσουν βορά στους κλινικάρχες και στα με
γάλα συμφέροντα τους ασθενείς που θα αναμέ
νουν τα χειρουργεία τους.

Αναπόφευκτη η επιλογή ασθενών
Η πρόεδρος των νοσοκομειακών γιατρών 

Αθήνας και Πειραιά Ματίνα Παγώνη, μιλώντας 
στην κρατική τηλεόραση, έδωσε μια νέα διάστα
ση που απορρέει από το έγγραφο της Μ. Γκάγκα. 
Όπως ανέφερε η ίδια, ουσιαστικά δόθηκε εντο

λή να γίνει επιλογή ασθενών.
«Η ΕΙΝΑΠ τοποθετήθηκε εδώ και καιρό στον 

υπουργό ότι αυτά δεν μπορούν να συμβούν, τα χει-

Αρον-άρον 
σε νοσοκομεία 
μίας νόσου
Σε νοσοκομεία μίας νόσου 
μεταιρέπονται άρον-άρον και με 
ταχύτητα τα νοσοκομεία της 
Θεσσαλονίκης, αφού 
καθημερινά οι ανάγκες ακόμη 
και για απλές κλίνες για 
ασθενείς με κορωνοϊό 
μεγαλώνουν. Χθες, το 
«Παπανικολάου» έκλεισε την 
εφημερία του με 74 νέες 
εισαγωγές και ήδη γέμισε και η 
πέμπτη «κοβιντοκλινική» που 
άνοιξε στη θέση της 
Γαστρεντερολογικής Κλινικής. 
Την ίδια ώρα, πληροφορίες 
ανέφεραν ότι στο έως τώρα non 
Covid Νοσοκομείο 
«Γεννηματάς» ανοίγει 
«κοβιντοκλινική» 
για να αποσυμφορηθεί 
το ΑΧΕΠΑ, που εδώ και καιρό 
δουλεύει «στα κόκκινα».

Μ.Πλ.
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1  Μπίζνες με κλινικάρχες φέρνει η περικοπή χειρουργειων
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

ργείων

ρουργεία δεν πρέπει να πάνε πίσω, να υπάρξει μεί
ωση έως 80%. Και ότι εμείς θα κάνουμε κάθε προ
σπάθεια ως νοσοκομειακοί γιατροί να εξυπηρετη
θούν αυτοί οι άνθρωποι. Γιατί κάποιοι με χρήμα
τα θα πάνε στον ιδιωτικό τομέα. Αυτοί που δεν 
έχουν, τι θα κάνουν;» είπε η Μ. Παγώνη.

Το εσωτερικό έγγραφο που υπογράφει η ανα- 
πληρώτρια υπουργός Υγείας «δημιούργησε μία 
σύγχυση. Η αλήθεια είναι ότι δεν έπρεπε να έχει 
βγει καθόλου από τη στιγμή που είχε γίνει η συ
νεννόηση των γιατρών με τον υπουργό» τόνισε η 
πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ και συμπλήρωσε ότι κάθε 
γιατρός και κάθε διοίκηση, όταν φτάνει ένα χαρ
τί στο νοσοκομείο και λέει για περιορισμό έως 
80%, θα πρέπει να κάνει μία επιλογή. «Μην κρυ
βόμαστε, αυτό λέει το χαρτί, να γίνει κάποια επι
λογή, έως 80%» υπογράμμισε.

Αλλοθι από Γκάγκα
Απαντώντας σε σχετικό ερώτημα κατά τη χθεσι

νή ενημέρωση του υπουργείου Υγείας, η Μίνα 
Γκάγκα ανέφερε ότι δεν υπάρχει οριζόντια μείωση 
ούτε οδηγία να μειωθούν τα χειρουργεία 80%. Η 
απόφαση, σύμφωνα με την ίδια, πάρθηκε για να 
στηρίξει τις διοικήσεις εκεί που χρειάζεται ώστε να 
νοσηλευτούν περισσότεροι ασθενείς Covid και με 
τον καλύτερο τρόπο. «Στην Ιατρική δουλεύουμε 
πάντα με βάση πιο είναι το επείγον περιστατικό. 
Εξετάζουμε πρώτα τον ασθενή που έχει χαμηλό 
οξυγόνο, που αιμορραγεί, που κινδυνεύει η ζωή 
του. Το ίδιο γίνεται και τώρα» υπογράμμισε.
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1  Συναγερμός για τη νέα αφρικανική μετάλλαξη
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

294.49 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΕΚΤΑΚΤΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΟΥ Π.Ο.Υ.

Συναγερμός για τη νέα αφρικανική μετάλλαξη
ΣΕ ΑΥΞΗΜΕΝΗ επιφυλακή είναι η επιστημο
νική κοινότητα εξαιτίας νέου μεταλλαγμένου 
στελέχους της Covid-19 που περιλαμβάνει 
ανησυχητικά μεγάλο αριθμό μεταλλάξεων 
στην περιοχή της εξωτερικής πρωτεΐνης spike 
και οδηγεί τον Παγκόσμιο Οργανισμό Υγείας 
σε έκτακτη συνεδρίαση, πιθανόν σήμερα. Το 
Β.1.1.529, όπως χαρακτηρίστηκε, ταυτοποιήθη- 
κε στην Μποτσουάνα της Νοτίου Αφρικής και 
μέχρι σήμερα έχουν επιβεβαιωθεί δέκα περι
πτώσεις αυτού του στελέχους. Προς το παρόν, 
εκτός της Νότιας Αφρικής, έχει ταυτοποιηθεί 
και σε έναν ταξιδιώτη στο Χονγκ Κονγκ που 
είχε επισκεφθεί τη Νότια Αφρική.

Η βιβλιογραφία αναφορικά με το νέο στέ
λεχος ανασκοπήθηκε από τους καθηγητές 
της Ιατρικής του ΕΚΠΑ Δημήτριο Παρασκευή 
(αναπληρωτή καθηγητή Επιδημιολογίας και 
Προληπτικής Ιατρικής, επιστημονικό σύμβουλο 
ΕΟΔΥ), Θεοκλή Ζαούτη (καθηγητή Παιδιατρι
κής και πρόεδρο ΕΟΔΥ) και Θάνο Δημόπουλο 
(πρύτανη ΕΚΠΑ).

Παρότι αριθμός των περιστατικών Β.1.1.529 
είναι πολύ χαμηλός -τρία στην Μποτσουά
να, έξι στη Νότια Αφρική και ένα στο Χονγκ 
Κονγκ-, είναι αξιοσημείωτο ότι το νέο στέλε
χος ενσωματώνει 32 μεταλλάξεις στην περιοχή 
της εξωτερικής πρωτεΐνης του. Ο Παγκόσμιος 
Οργανισμός Υγείας (ΠΟΥ) έχει ταξινομήσει για 
την ώρα το Β.1.1.529 ως στέλεχος υπό επιτή
ρηση, «variant under monitoring», κατηγορία 
που είναι χαμηλότερου κινδύνου από τα στε
λέχη ενδιαφέροντος, «variants of interest»,

και ιδιαίτερου ενδιαφέροντος, «variants of 
concern». Στην τελευταία ομάδα ανήκει το 
κυρίαρχο πλέον στέλεχος Δέλτα. Για το εάν 
πρέπει να ενταχθεί στην τελευταία κατηγορία 
μεταλλάξεων αναμένεται να συζητήσουν οι 
επιστήμονες του ΠΟΥ σε έκτακτη συνεδρίαση 
που συγκαλείται για τη μετάλλαξη. Και αυτό 
γιατί η νέα παραλλαγή του πανδημικού ιού έχει 
θέσει σε κατάσταση συναγερμού την επιστη
μονική κοινότητα, με ειδικούς να εκφράζουν 
την έντονη ανησυχία τους για το γεγονός ότι 
μπορεί να μην ανταποκρίνεται στα εμβόλια.

«Τρομακτική παραλλαγή»
Ο ιολόγος του Κολεγίου Imperial του Λονδίνου, 
Τομ Πίκοκ, επεσήμανε ότι ναι μεν προς το πα
ρόν είναι ελάχιστα τα κρούσματα της μετάλλα
ξης στην περιοχή της Αφρικής τα οποία έχουν 
ελεγχθεί, «αλλά θα πρέπει να αναλυθούν πολύ 
προσεκτικά λόγω του “τρομακτικού” προφίλ 
της παραλλαγής ως προς το προφίλ της πρω
τεΐνης ακίδας». Αντίστοιχα, ο Ράβι Γκούπτα, 
καθηγητής Μικροβιολογίας στο Ινστιτούτο Θε
ραπευτικής Ανοσολογίας και Μολυσματικών 
Νόσων του Κέιμπριτζ, εκτιμά πως το νέο αυτό 
στέλεχος ενδεχομένως να μπορεί να διαφύγει 
της ανοσίας.

«Αυτό είναι ανησυχητικό. Και δεν έχω πει 
κάτι τέτοιο από την ανακάλυψη της μετάλλα
ξης Δέλτα», αναφέρει σε σχόλιο που έκανε στο 
Twitter, προτρέποντας άπαντες να εμβολια
στούν και να φορούν μάσκα.

ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
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1  «Ούτε lockdown θα γίνει ούτε το ΕΣΥ θα
καταρρεύσει»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
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ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ: ΠΡΟΚΑΛΕΙ ΕΥΘΕΩΣ ΤΟΝ ΤΣΙΠΡΑ ΝΑ ΠΑΡΕΙ ΞΕΚΑΘΑΡΗ ΘΕΣΗ ΕΑΝ ΕΙΣΗΓΕΙΤΑΙ ΝΕΑ ΚΑΡΑΝΤΙΝΑ

«Ούτε lockdown θα γίνει 
ούτε το ΕΣΥ θα καταρρεύσει»
Τ

ην ώρα που από ιη δική ίου 
πλευρά καθισιά σαφές όιι 
«δεν εξετάζεται το ενδεχόμε
νο επιβολής καινούργιου lockdown», 

το Μέγαρο Μαξίμου προκαλεί ευ
θέως τον αρχηγό της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης, ο οποίος επιμένει να 
βάζει στο επίκεντρο τπς αντιπολιτευ
τικής στρατηγικής του το ζήτημα της 
πανδημίας, να πάρει ξεκάθαρη θέση 
εάν εισηγείται ένα νέο lockdown.

«Ούτε lockdown θα γίνει ούτε το 
ΕΣΥ θα καταρρεύσει. Ο κ. Τσίπρας 
μοιάζει να εύχεται ένα καινούργιο 
lockdown, χωρίς να το εισηγείται 
καθαρά. Και θα είχε πραγματικά αξία 
να μας πει, εισηγείται lockdown;», 
δήλωσε χθες ο κυβερνητικός εκπρό
σωπος, Γιάννης Οικονόμου, αναδει- 
κνύοντας ταυτόχρονα το γεγονός ότι 
«ο κ. Τσίπρας είναι ο μόνος πολιτικός 
αρχηγός σε ολόκληρη την Ευρώπη 
που κάνει αντιπολίτευση με τον κο- 
ρονοϊό».

«Την ώρα που η πανδημία αναζω
πυρώνεται σε ολόκληρη την Ευρώπη, 
ο κ. Τσίπρας επιμένει να το βλέπει 
μέσα από το δικό του πρίσμα. Δεν 
βρισκόμαστε σε προεκλογική περίο
δο. Βρισκόμαστε σε περίοδο μάχης», 
ανέφερε ο κυβερνητικός εκπρόσω
πος, προσθέτοντας πως «η κυβέρνη
ση εστιάζει τπν προσοχή της στο πώς 
θα ενισχύσει το ΕΣΥ, πώς θα εφαρ
μόσει τα μέτρα για να παραμένουν η 
οικονομία, η κοινωνία, π εκπαίδευση, 
λειτουργικές και στο πώς θα κάνουμε 
ό,τι περνάει από το χέρι μας για να 
περιορίσουμε όσο περισσότερο μπο
ρούμε τις ανθρώπινες απώλειες».

Απάντηση για to ΕΣΥ
Το Μέγαρο Μαξίμου πέρασε στην 
αντεπίθεση και σε σχέση με την ενί
σχυση του ΕΣΥ, απαντώντας στις 
αιτιάσεις της αξιωματικής αντιπολί
τευσης με συγκεκριμένα στοιχεία για 
τις προσλήψεις που έχουν γίνει στη 
Θεσσαλία, την οποία επισκέφθπκε 
ο αρχηγός τπς αξιωματικής αντι
πολίτευσης. Σύμφωνα με αυτά, στα 
νοσοκομεία της 5ης ΥΠΕ το 201 9 
υπήρχαν 1.516 γιατροί και σήμερα 
1.617 γιατροί, το 2019 υπήρχαν 
3.406 νοσηλευτές στα νοσοκομεία 
στη Θεσσαλία και τη Στερεά και σή
μερα υπηρετούν 4.058, ενώ το 2019 
υπήρχαν στο σύνολό τους 46 ΜΕΘ 
και σήμερα 105.

Ο ίδιος ο Κυριάκος Μπτσοτάκπς, 
μιλώντας στη «Washington Post» 
για την πορεία τπς πανδημίας στην 
Ελλάδα και την Ευρώπη, εκτίμησε ότι 
«βλέπουμε τώρα μια έξαρση, αλλά

□
 ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΧΟΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ

achondropoulos@e-typos.com

πιθανότατα θα δούμε την κορύφωση 
μέχρι τα μέσα Δεκεμβρίου» και αφού 
επανέλαβε ότι σήμερα «το 90% των 
ατόμων στις ΜΕΘ είναι ανεμβολία- 
στοι», τόνισε ότι «το ποσοστό εμβολι
ασμού του ενήλικου πληθυσμού είναι 
73% και θέλουμε να φτάσουμε στο 
80%».

Στο πλαίσιο της ίδιας συνέντευξης, 
ο πρωθυπουργός ανέδειξε εκ νέου 
τις αισιόδοξες προοπτικές της ελλη
νικής οικονομίας υπογραμμίζοντας 
ότι «ανακάμπτει εντυπωσιακά» και 
ότι αναμένει πως «ο ρυθμός ανάπτυ
ξης θα ξεπεράσει το 7% το 2021 και 
το 5% το 2022».

Ο Ελληνας πρωθυπουργός προσ
διόρισε ξεκάθαρα το στόχο να γίνει η 
Ελλάδα το success story τπς ευρω
ζώνης, υπογράμμισε πως η ανεργία 
μειώνεται και οι νέοι Ελληνες για 
πρώτη φορά επιστρέφουν στη χώρα, 
ενώ ανέδειξε και το επενδυτικό εν
διαφέρον μεγάλων εταιριών όπως 
π Microsoft, π Amazon, π Tesla, ση
μειώνοντας πως «όλες οι μεγάλες 
επιχειρήσεις τεχνολογίας στρέφουν

ΤΟ ΜΗΝΥΜΑ 
ΜΗΤΕΟΤΑΚΗ

Ο πρωθυπουργόε, 
μιλώνταε στη «Washington 
Post», εκτίμησε: «Βλέπουμε 

ιώρα μια έξαρση, αλλά 
πιθανότατα θα δούμε 
την κορύφωση μέχρι 
τα μέσα Δεκεμβρίου» 

και επανέλαβε ότι «το 90% 
των ασθενών otis ΜΕΘ 
είναι ανεμβολίαστοι»

τώρα το βλέμμα τους στην Ελλάδα 
και ο λόγος που το κάνουν είναι κυ
ρίως το ανθρώπινο κεφάλαιό της».

Ο κ. Μπτσοτάκπς έστειλε παράλ
ληλα νέο μήνυμα ενάντια στους 
άκαμπτους δημοσιονομικούς κανό
νες της ευρωζώνης, ενώ επισήμανε 
πως η ανάπτυξη είναι π λύση για το 
χρέος και ότι π Ελλάδα «θα μπορεί 
να παράγει πρωτογενές πλεόνασμα 
από το 2023».

Για το προσφυγικό
Οσον αφορά την προοπτική επίσημης 
επίσκεψής του στις Η ΠΑ, ο κ. Μητσο- 
τάκης εκτίμησε ότι θα μπορέσει να 
επισκεφθεί τις ΗΠΑ κατά το πρώτο 
εξάμηνο του 2022, ενώ ερωτηθείς 
για τα δημοσιεύματα που κατηγο
ρούν τπν Ελλάδα ότι απομακρύνει 
πρόσφυγες που επιχειρούν να περά
σουν τα σύνορά τπς, επεσήμανε την 
αντίφαση «όσων κουνούν το δάχτυ
λο στην Ελλάδα, ενώ δεν κουνούν το 
δάχτυλο στην Τουρκία, μία χώρα που 
εμπλέκεται σε κατάφωρες παραβιά
σεις ανθρωπίνων δικαιωμάτων»

Πολύ ψηλά στον κυβερνητικό 
σχεδίασμά παραμένει και η πράσι
νη μετάβαση, με τον πρωθυπουργό,

Ο κ. Toinpas είναι 
ο povos norlmKos 
αρχηγόν σε ολόκληρη 
την Ευρώπη που 
κάνει αντιπολίτευση 
με τον κορονοϊό
ΓΙΑΝΝΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ
ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ

Κυριάκο Μητσοτάκη, να προγραμ
ματίζει σήμερα επίσκεψη στην Κο
ζάνη, όπου θα έχει συνάντηση με 
τοπικούς φορείς και θα προεδρεύ
σει σε σύσκεψη για τπν πορεία της 
απολιγνιτοποίησης και τπς δίκαιης 
μετάβασης.

Σε παρέμβασή του στη 1 3η Σύ
νοδο Κορυφής της «Συνάντησης 
Ευρώπης- Ασίας», παρουσίασε τις 
πρωτοβουλίες της χώρας μας για 
τον πράσινο μετασχηματισμό και 
την αειφόρο ανάπτυξη, ενώ έκανε 
ιδιαίτερη αναφορά στην πρωτοβου
λία GR-eco islands για τα ενεργειακά 
«καθαρά» νησιά, καθώς και για τη 
συμφωνία που μετατρέπει την Ελ
λάδα σε κόμβο πράσινης ενέργειας, 
προσθέτοντας ότι η χώρα μας μπορεί 
να αποτελέσει πύλη στην ευρωπαϊκή 
αγορά για το πράσινο υδρογόνο που 
παράγεται στη Μέσπ Ανατολή και τη 
Βόρεια Αφρική.

Το Σάββατο ο πρωθυπουργός θα 
βρίσκεται στα Ιωάννινα, όπου στο 
πλαίσιο του προσυνεδρίου της Νέας 
Δημοκρατίας θα έχει συζήτηση με νέ
ους. Το 14ο Τακτικό Συνέδριο της 
Ν.Δ. έχει προγραμματιστεί να διεξα- 
χθεί από 3 έως 5 Δεκεμβρίου. ■
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1  Θεσσαλονίκη: Στη μάχη κατά του κορονοϊού και το
νοσοκομείο «Γεννηματάς»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
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26-11-2021
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► ► «ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ» ΑΠΟ ΤΑ ΛΥΜΑΤΑ

Θεσσαλονίκη: Στη μάχη κατά του κορονοϊού 
και το νοσοκομείο «Γεννηματάς»
ΚΑΙ ΔΕΥΤΕΡΟ νοσοκομείο ιης 
Θεσσαλονίκης μειατρέπειαι απο
κλειστικά για ασθενείς με κορονοϊό, 
επιβεβαιώνοντας τπ δύσκολη κατά
σταση που έχει διαμορφωθεί.

Σύμφωνα με πληροφορίες, μετά 
τον «Αγιο Παύλο», αδειάζει και το 
«Γεννηματάς» -με τη συνδρομή δέκα 
ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ- από non 
Covid ασθενείς, οι οποίοι μεταφέ- 
ρονται σε ιδιωτικές κλινικές, και θα 
δέχεται μόνο ασθενείς με κορονο- 
ϊό. Την ίδια ώρα, η ανίχνευση του 
κορονοϊού στα λύματα της πόλης 
είναι στο υψηλότερο σημείο από την 
έναρξη της πανδημίας!

Η πίεση που ασκείται στα νοσο
κομεία της Θεσσαλονίκης είναι τε
ράστια. Χθες, το «Παπανικολάου» 
ολοκλήρωσε την εφημερία του 
με 75 νέες εισαγωγές! Η διοίκηση 
αναγκάστηκε να μετατρέψει τέταρτη 
-κατά σειρά- κλινική σε Covid για να 
ανταποκριθεί στις ανάγκες, τα κρε
βάτια της οποίας γέμισαν άμεσα. Και 
οι 36 κλίνες ΜΕΘ είναι κατειλημ
μένες. Ο συντονιστής διευθυντής 
της Πνευμονολογικής Κλινικής και

συντονιστής πανδημίας στο «Πα- 
πανικολάου», Διαμαντής Χλωρός, 
ανέφερε ότι έξι ασθενείς βρίσκονταν 
σε φορεία μέσα στους θαλάμους και 
αναζητούνταν κρεβάτια.

Μιλώντας στον Real, επεσήμανε 
ότι οι ασθενείς στη συντριπτική τους 
πλειονότητα είναι ανεμβολίαστοι, εκ 
των οποίων «πολλοί δεν μετανιώ
νουν», ενώ άλλοι «δικαιολογούνται 
ότι είχαν στον προγραμματισμό 
τους τον εμβολιασμό αλλά δεν... 
πρόλαβαν». Εκανε λόγο για «ολό
κληρη ομάδα διαφόρων, μεταξύ των 
οποίων και εκκλησιαστικοί άνδρες, 
οι οποίοι διαδίδουν σημεία και τέ
ρατα για το εμβόλιο...».

Σύμφωνα με στοιχεία της 4ης 
ΥΠΕ, τον Οκτώβριο 42.000 πολί
τες πέρασαν από τα 14 νοσοκομεία 
που διαχειρίζεται, εξετάστηκαν ως 
ύποπτα 8.200 περιστατικά, ενώ 
έγιναν 14.500 εισαγωγές ασθενών 
non Covid. Στο μεταξύ, ενδείξεις 
επανόδου της αυξητικής τάσης στη 
συγκέντρωση ιικού φορτίου του 
SARS-CoV-2 στα αστικά απόβλητα 
της Θεσσαλονίκης διαφαίνονται

στις τελευταίες ημερήσιες μετρή
σεις. Μάλιστα, η τελευταία μέτρη
ση της 23ης Νοεμβρίου μετρά το 
ιικό φορτίο στο υψηλότερο επίπεδο 
του τρέχοντος πανδπμικού κύματος, 
αλλά και συνολικά από την έναρξη 
της πανδημίας!

Τον δάγκωσε
Παράλληλα, συνεχίζονται τα εξω
φρενικά συμβάντα με ανεμβολία- 
στους. Τπ Δευτέρα 77χρονος επι
τέθηκε σε ιδιοκτήτη καφετέριας στη 
Νάουσα Ημαθίας, ο οποίος... τόλμη
σε και ζήτησε rapid test για να του 
επιτρέψει την είσοδο, καθώς ήταν 
ανεμβολίαστος. Μετά από καβγά 
αποχώρησε και επέστρεψε λίγη ώρα 
αργότερα με πλαστό πιστοποιητικό 
νόσησης, το οποίο δεν είχε QR code 
και χωρίς ταυτότητα. Οταν ο ιδιο
κτήτης του ζήτησε να αποχωρήσει, 
αυτός όρμησε, άρχισε να τον χτυπά 
και στο τέλος τον... δάγκωσε στο μά
γουλο! Ο ιδιοκτήτης πήγε αιμόφυρ- 
τος στο Κέντρο Υγείας της περιοχής 
για να του γίνουν ράμματα.

ΑΓΓΕΛΟΙ ΑΓΓΕΛΙΔΗΙ
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1  Ανησυχητική αύξηση των εισαγωγών στα
νοσοκομεία
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Ανησυχητική αύξηση 
των εισαγωγών 
στα νοσοκομεία
Βαρόμετρο για πιθανό lockdown ο εν λόγω δείκτης

Της Ανθής Αγγελοπούλου
aagelopoulou@naftemporiki.gr

Η
 πιθανότητα lockdown 
δεν έχει φύγει εντελώς 
από το μυαλό των επι
στημόνων, καθώς ο δείκτης που 

θα καθορίσει την κατάσταση εί
ναι μια πιθανή αύξηση των ει
σαγωγών στα νοσοκομεία. Οι ει
δικοί κάνουν έκκληση στον κό
σμο να εμβολιαστεί και συμ
βουλεύουν όσους παρουσιάζουν 
συμπτώματα να επισκέπτονται 
άμεσα γιατρό, ενώ την ίδια ώρα 
αυξάνονται οι εισαγωγές στα νο
σοκομεία και οι διασωληνωμέ- 
νοι. Παράλληλα, δεκάδες είναι 
οι θάνατοι που καταγράφονται 
καθημερινά από Covid-19, ενώ 
τα κρούσματα παραμένουν σε 
υψηλά επίπεδα.

Οι νέες εισαγωγές είναι ο ση
μαντικότερος δείκτης για την πσ 
ρεία της πανδημίας, όπως απο
κάλυψε ο καθηγητής Πνευμο- 
νολογίας Νίκος Τζανάκης, κα
θώς αν αυξηθούν επικίνδυνα, 
τότε θα υποχρεωθούμε σε lock- 
down επειδή το Εθνικό Σύστη
μα Υγείας (ΕΣΥ) δεν θα μπορεί 
να αντεπεξέλθει. Όπως είπε, αν 
οι εισαγωγές σε καθημερινή βά
ση ξεπεράσουν τις 550, τότε θα 
χρειαστούν ρηξικέλευθες απο
φάσεις, διευκρινίζοντας ωστό
σο πως ακόμη «απέχουμε από 
αυτό το σημείο», καθώς στην πα
ρούσα φάση οι εισαγωγές κυ
μαίνονται περίπου στις 440 ημε- 
ρησίως. Όπως εξήγησε ο καθη
γητής, με 600 και 700 νέες νο
σηλείες δεν θα μπορεί το ΕΣΥ να 
διαχειριστεί τον αριθμό των δια- 
σωληνώσεωνπου θα προκύψουν 
χωρίς τη βοήθεια του ιδιωτικού 
τομέα. Παραδέχθηκε, επίσης, 
ότι το lockdown είναι πάντα στο 
πίσω μέρος του μυαλού τους, 
αλλά μόνο αν η κατάσταση φτά
σει στο απροχώρητο.

Η χθεσινή εικόνα
Η χθεσινή επιδημιολογική έκ
θεση του ΕΟΔΥκατέγραψε 621 
διασωληνώσεις και 511 νέες ει
σαγωγές, γεγονός που έχει αρ
χίσει να χτυπάει καμπανάκι κιν
δύνου στους ειδικούς. Η πλη
ρότητα των ΜΕΘ στην επικρά
τεια έφτασε στο 88% μετά και 
την αύξηση των κλινών. Τα νέα 
κρούσματα ήταν χθες 6.565 σε

342.707 τεστ (προχθές 7.108 
κρούσματα σε 349.820 τεστ), με 
τη θετικότητα να διαμορφώνε
ται στο 1,91% και το σύνολο των 
κρουσμάτων στις 908.222. Επι
πλέον, 78 ασθενείς κατέληξαν, με 
το σύνολο των θανάτων λόγω Co- 
vid-19 στη χώρα μας από την αρ
χή της πανδημίας να ανέρχεται 
πλέον σε 17.693.

Στο μεταξύ, σε αξιολόγηση 
των μέτρων θα προβεί η Επι
τροπή Εμπειρογνωμόνων τις επό
μενες ημέρες και εβδομάδες προ 
κειμένου να διαπιστωθεί αν τα 
μέτρα που τέθηκαν σε εφαρμο
γή την περασμένη Δευτέρα απο
δίδουν. Η αναπληρώτρια υπουρ
γός Υγείας Μίνα Γκάγκα έκανε 
χθες έκκληση στον κόσμο να 
προσέρχονται άμεσα στον για
τρό τους μόλις εμφανίσουν συμ
πτώματα, γιατί ειδικά στη Βό
ρεια Ελλάδα οι ασθενείς προ
σέρχονται πολύ αργά. Όπως εί
πε, η διαμόλυνση είναι αισθη
τή και πολλά κρούσματα εντο
πίζονται στην Αττική και στη 
Θεσσαλονίκη. Ωστόσο, η καθη- 
γήτρια Παιδιατρικής Λοιμωξιο- 
λογίας και μέλος της Επιτροπής 
Εμπειρογνωμόνων Βάνα Παπα- 
ευαγγέλου συμπλήρωσε όπ έχου
με αυξητικές τάσεις σε Σάμο, 
Γρεβενά, Ευρυτανία, Ηράκλειο, 
Πρέβεζα, Χανιά, Άρτα και Έβρο.

Η κ. Παπαευαγγέλου τόνισε 
επίσης ότι το εμβόλιο δεν είναι 
πλέον καινούργιο ούτε πειρα
ματικό και παρότι έχουν αυξη
θεί οι εμβολιασμοί πρέπει να

Η χθεσινή επιδημιολογική 
έκθεση του ΕΟΔΥ 
κατέγραψε 
621 διασωληνώσεις 
και 511 νέες εισαγωγές, 
χτυπώντας καμπανάκι 
κινδύνου στους ειδικούς.

πεισθούν περισσότεροι άνθρω
ποι να εμβολιαστούν. Σημείωσε, 
μάλιστα, ότι, σύμφωνα με τις 
απόψεις κάποιων ερευνητών, 
ίσως στο μέλλον η τρίτη δόση 
να μη θεωρείται πια αναμνη
στική, αλλά μέρος του βασικού 
εμβολιασμού. Αναφερόμενη στο 
«καυτό» θέμα των Χριστουγέν
νων, εξήγησε όπ το ECDC θεω
ρεί πως το επιδημιολογικό φορ
τίο θα είναι υψηλό σε χώρες με 
χαμηλή εμβολιαστική κάλυψη, 
ωστόσο δεν πιστεύει όπ θα γυ
ρίσουμε στα περσινά Χριστού
γεννα, όμως είναι ακόμα νωρίς 
για να έχουμε σαφή εικόνα.

Διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ
Την τραγική εικόνα που επι
κρατεί στα νοσοκομεία της χώ
ρας περιέγραψε χθες ο πρόεδρος 
της Ομοσπονδίας Εργαζομένων 
στα Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) Μι- 
χάλης Γιαννάκος, λέγοντας ότι 
100 διασωληνωμένοι νοση
λεύονταν χθες εκτός εντατικών 
μονάδων, ενώ ράντζα κατακλύ
ζουν τους διαδρόμους μεγάλων 
νοσοκομείων της Ατηκής. Ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ ανέφερε εν
δεικτικά πως εκτός ΜΕΘ νοση
λεύονται εννέα διασωληνωμέ- 
νοι σε χειρουργεία στο Ιππο- 
κράτειο Θεσσαλονίκης, 14 σε 
κλινικές στο ΑΧΕΠΑ, 20 σε Μο
νάδες Αυξημένης Φροντίδας στο 
«Παπαγεωργίου», δύο σε χει
ρουργεία στο «Παπαντκολάου», 
τρεις σε θαλάμους στο νοσοκο
μείο του Κιλκίς, δύο σε θαλά
μους στο νοσοκομείο Γιαννιτσών, 
τέσσερις σε χειρου ργεία στο νο
σοκομείο Σερρών, δύο σε θαλά
μους στο νοσοκομείο Άρτας, τέσ- 
σερις σε θαλάμους στο Κραπκό 
Νίκαιας και δύο σε θαλάμους 
στο «Γ. Γεννηματάς». Στο Ατπκόν, 
όπως είπε, το οποίο τελείωσε την 
εφημερία του χθες το πρωί, ανα
πτύχθηκαν 80 ράντζα σε δια
δρόμους (έως και 120 σε προ
ηγούμενες εφημερίες) και οι ανα
μονές ασθενών ξεπερνούν τις 
οκτώ ώρες. Σύμφωνα με τον κ. 
Γιαννάκο και με βάση το πλη
ροφοριακό σύστημα του υπουρ
γείου Υγείας, οι διαθέσιμες κλί
νες ΜΕΘ είναι 62 στο σύνολο των 
νοσοκομείων. Στην Αττική κενές 
είναι 22 κλίνες και στην Ανατο
λική Μακεδονία τέσσερις.

[SID:14810598]

Στόχος 
η επιτάχυνση 
εμβολιασμών
▼ Στην επιτάχυνση των 
εμβολιασμών εστιάζει η 
κυβέρνηση, απορρίπτον- 
τας το ενδεχόμενο ενός 
νέου lockdown.
Σε αυτή τη χρονική συγ- 
κυρία δίνεται πίστωση 
χρόνου για να διαπιστω
θεί η απόδοση των μέ
τρων και μέσα στο πρώ
το δεκαήμερο του Δε
κεμβρίου θα υπάρξει μια 
πιο σαφής εικόνα για το 
αν θα απαιτηθούν πρό
σθετες κινήσεις.
«Το ποσοστό εμβολια
σμού του ενήλικου πλη
θυσμού είναι 73% και θέ
λουμε να φτάσουμε στο 
80%», υπογράμμισε ο 
πρωθυπουργός Κυριάκος 
Μητσοτάκης σε συνέν
τευξή του στη «Wash
ington Post».
Μιλώντας για την πο ρεία 
της πανδημίας στην Ελ
λάδα και την Ευ ρώπη, ση
μείωσε ότι «βλέπουμε τώ
ρα μια έξαρση, αλλά πι
θανότατα θα δούμε την 
κορύφωση μέχρι τα μέ
σα Δεκεμβρίου», ενώ υπο
γράμμισε πως το 90% των 
ατόμων στις ΜΕΘ είναι 
ανεμβολίαστοι. 
Παράλληλα αναφέρθηκε 
στο βάρος που δίνεται 
στους εμβολιασμούς με 
την τρίτη δόση και έστια
σε στο ότι το πιστοποι
ητικό εισόδου σε κλει
στούς χώρους για εμβο
λιασμένους άνω των 60 
ετών παύει να ισχύει επτά 
μήνες από την έκδοσή 
του.
«Συνεχίζουμε χωρίς να 
έχουμε στον ορίζοντα την 
εφαρμογή του lockdown», 
επανέλαβε χθες ο κυβερ
νητικός εκπρόσωπος Γιάν
νης Οικονόμου απαντών
τας σε σχετική ερώτηση 
στην ενημέρωση των πο
λιτικών συντακτών.
Σε ερώτηση αν εξετάζε
ται η επαναφορά του μέ
τρου της υποχρεωτικής 
χρήσης μάσκας καθολι
κά και στους εξω ιερικούς 
χώρους, απάντησε πως 
είναι συγκεκριμένο το 
πλαίσιο των μέτρων για 
τον τρόπο που κινούνται 
οι ανεμβολίαστοι και συγ
κεκριμένες οι συστάσεις 
για ηι συμπεριφο ρά όλων 
των πολιτών εκεί όπου 
παρατηρείται συνωστι
σμός.

[SID:14810707]
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1  Πιστοποιητικό εμβολιασμού 9μηνης ισχύος
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

458.71 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πιστοποιητικό 
εμβολιασμού 
9μηνης ισχύος
Αποτελεί την πρόταση της Επιτροπής 
για ταξίδια εντός της ζώνης Σένγκεν

Του ΓΙΑΝΝΗ ΠΑΛΑΙΟΛΟΓΟΥ

Χρονικό όριο εννέα μηνών για το 
ευρωπαϊκό πιστοποιητικό εμβολι
ασμού πρότεινε χθεε η Ευρωπαϊ
κή Επιτροπή για τιε μετακινήσειε 
εντόε τηε ζώνηε Σένγκεν. Η πρό
ταση, αν εγκριθεί από το κράτη- 
μέλη και συμπεριληφθεί σε νέα 
σύσταση του Συμβουλίου, σημαί
νει ότι πέραν των εννέα μηνών 
από την ολοκλήρωση του αρχικού 
προγράμματοε εμβολιασμού, μόνο 
αν κάποιοε έχει λάβει ενισχυτική 
δόση θα θεωρείται πλήρωε εμβο- 
λιασμένοε - και συνεπώε δεν θα 
υπόκειται σε περαιτέρω περιορι- 
σμούε (τεστ, καραντίνα).

Η πρόταση έρχεται στον απόη
χο αποφάσεων διαφόρων χωρών 
να θέσουν μονομερώε χρονικά 
όρια εγκυρότηταε, ανταποκρινό- 
μενα στιε διογκούμενεε ενδείξειε 
ότι η ανοσία που παρέχουν τα εμ
βόλια φθίνει με την πάροδο του 
χρόνου. Η Κομισιόν επιχειρεί για 
μία ακόμα φορά να επιβάλει κοινό 
πλαίσιο στο εσωτερικό τηε Ε.Ε., 
αποτρέπονταε έναν κατακερματι
σμό που θα έπληττε την ελεύθερη 
κυκλοφορία και την απρόσκοπτη 
λειτουργία τηε ενιαίαε αγοράε.

Οπωε ανέφερε ο αρμόδιοε επί- 
τροποε Ντιντιέ Ρέιντερε, «ο βασι- 
κόε μαε σκοπόε είναι να αποφύ
γουμε τα αποκλίνοντα μέτρα ανά 
την Ε.Ε. Αυτό αφορά επίσηε το

ζήτημα των ενισχυτικών δόσεων, 
που θα είναι ζωτικέε για την κατα
πολέμηση του ιού». Η υιοθέτηση 
κοινήε περιόδου εγκυρότηταε των 
πιστοποιητικών εμβολιασμού από 
το Συμβούλιο, τόνισε ο επίτροποε 
Δικαιοσύνηε, «θα είναι κρίσιμηε 
σημασίαε στουε επόμενουε μήνεε 
για την προστασία και τιε ασφα-

Πέραν των εννέα μηνών 
από την ολοκλήρωση 
του αρχικού εμβολια
σμού, μόνο αν κάποιος 
έχει λάβει ενισχυτική 
δόση θα θεωρείται 
πλήρως εμβολιασμένος.

λείε ελεύθερεε μετακινήσειε των 
πολιτών». Υπενθυμίζεται ότι από 
τον περασμένο Ιούνιο έχουν εκ- 
δοθεί 650 εκατομμύρια ευρωπαϊ
κά πιστοποιητικά COVID.

Παράλληλα, η Επιτροπή προ
τείνει από τιε 10 Ιανουάριου του 
2022 τα κράτη-μέλη να ανοίξουν 
τα σύνορά τουε σε ταξιδιώτεε από 
τρίτεε χώρεε που είναι εμβολιασμέ
νοι με κάποιο από τα εμβόλια τα 
οποία έχει εγκρίνει ο Παγκόσμιοε 
Οργανισμόε Υγείαε. Ωστόσο, αν 
πρόκειται για εμβόλια εγκεκριμέ
να από τον ΠΟΥ, αλλά όχι από τον

Η Κομισιόν επιχειρεί να θέσει κοινό πλαίσιο στο εσωτερικό της Ε.Ε., απο- 
τρέποντας έναν κατακερματισμό που θα έπληττε την ελεύθερη κυκλοφο
ρία και την απρόσκοπτη λειτουργία της ενιαίας αγοράς.

Ευρωπαϊκό Οργανισμό Φαρμάκων, 
η εισήγηση τηε Κομισιόν είναι οι 
συγκεκριμένοι ταξιδιώτεε να επι
δεικνύουν και αρνητικό τεστ PCR. 
Το ίδιο προτείνεται να ισχύει και 
για άτομα που έχουν αναρρώσει 
από τον κορωνοϊό. Το όριο του εν- 
νεαμήνου θα ισχύει και για τουε 
εμβολιασμένουε ταξιδιώτεε από 
τρίτεε χώρεε.

Για παιδιά 6-17 ετών από μη 
ευρωπαϊκέε χώρεε, οι αναθεωρη
μένοι κανόνεε που προτείνονται 
ορίζουν να μπορούν να ταξιδεύουν 
με αρνητικό τεστ PCR, με τα κρά

τη-μέλη να διατηρούντο δικαίωμα 
να επιβάλλουν περαιτέρω προϋπο- 
θέσειε (τεστ κατά την άφιξη, καρα
ντίνα). Τέλοε, το όριο κάτω από το 
οποίο αίρονται οι περιορισμοί σχε
τικά με συγκεκριμένεε χώρεε προ- 
τείνεται (από τιε 10-1-2022) να αυ
ξηθεί από 75 κρούσματα/100.000 
πληθυσμού/14 ημέρεε σε 100. Ο 
μέσοε όροε σήμερα στην Ε.Ε. εί
ναι 470 κρούσματα ανά 100.000 
άτομα ανά δεκαπενθήμερο. Η λευ
κή λίστα τρίτων χωρών, μάλιστα, 
προτείνεται να καταργηθεί από 
την 1η Μαρτίου 2022.
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1  Κατάρρευση του ΕΣΥ με υπογραφή Κυριάκος
Μητσοτάκης

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

26-11-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

629.3 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η πρωτοφανής ανικανότητα του κ. Μητσοτάκη και των υπουργών του μας οδηγούν νομοτελειακά σε εκατόμβη νεκρών και lockdown, επιση
μαίνει η αξιωματική αντιπολίτευση στηλιτεύοντας το γεγονός ότι οι ιδιωτικές κλινικές παραμένουν έξω από τη μάχη

Κατάρρευση του ΕΣΥ με υπογραφή 
Κυριάκος Μητσοτάκης
Θυμίζοντας στην κυβέρνηση ότι ο Τσίπρας καταθέτει προτάσεις και ζητάει μέτρα για 
την αποτροπή ακόμη ενός lockdown, ο ΣΥΡΙΖΑ - Π.Σ. κάλεσε Πλεύρη και Οικονόμου 
να στρέψουν την προσοχή τους στην αντιμετώπιση της δραματικής κατάστασης

Τ
η σφοδρή αντίδραση της αξιω
ματικής αντιπολίτευσης πυροδο
τεί η προσπάθεια της 
κυβέρνησης να μετακυλίσει στην 
Κουμουνδούρου τις ευθύνες για τον εκτρο- 
χιασμό της πανδημίας. Με αφορμή τις χυ

δαίες βολές του υπουργού Υγείας κατά του 
Αλέξη Τσίπρα, ο ΣΥΡΙΖΑ τονίζει: «Ο κ. 
Πλεύρης ως υπουργός Υγείας, με 100 νε
κρούς τη μέρα, με την Ελλάδα εδώ και 
μήνες πρωταθλήτρια σε θανάτους ανά εκα
τομμύριο κατοίκους σε όλη τη δυτική Ευ
ρώπη, με δεκάδες ασθενείς πρόχειρα 
διασωληνωμένους εκτός ΜΕΘ και με το 
ΕΣΥ και τους υγειονομικούς υπό κατάρ
ρευση, απ’ ό,τι φαίνεται δεν έχει άλλη 
έγνοια από το να καταφέρεται εναντίον του 
ΣΥΡΙΖΑ και του προέδρου του».

«Το ένα δέκατο των αντανακλαστικών 
που επιδεικνύει τόσο αυτός όσο και ο εθνι
κός ψεύτης κ. Οικονόμου, για να απαντούν 
στον αρχηγό της αντιπολίτευσης, αν επιδεί
κνυαν για να αντιμετωπίσουν την τραγική 
κατάσταση του ΕΣΥ, ίσως τα πράγματα να 
μην ήταν τόσο δραματικά» τόνισε.

Ο Θ. Πλεύρης κατηγόρησε τον Αλ. Τσί
πρα ότι «προβλέπει» ως Κασσάνδρα την κα

τάρρευση του ΕΣΥ και εύχεται ένα νέο 
lockdown δίχως να κάνει καμία ουσιαστική 
πρόταση, με τον κυβερνητικό εκπρόσωπο 
να παραλαμβάνει τη σκυτάλη. «Εκτός από 
ανίδεος με τα της Υγείας, είναι εξίσου ανίδε
ος και με τη μυθολογία. Τον ενημερώνουμε 
ότι η Κασσάνδρα, την οποία επικαλείται, δυ
στυχώς επιβεβαιώθηκε» απάντησε στον Θ. 
Πλεύρη ο ΣΥΡΙΖΑ.

Η αξιωματική αντιπολίτευση υπενθυμίζει 
ότι ο Αλ. Τσίπρας ζήτησε χθες για χιλιοστή 
φορά αυτονόητα μέτρα για να αποτραπούν 
και οι επερχόμενες εκατόμβες νεκρών, αλλά 
και ακόμη ένα καταστροφικό lockdown. «Η 
πρωτοφανής ανικανότητα του κ. Μητσοτά
κη και των υπουργών του μας οδηγούν νο
μοτελειακά και στα δύο».

Συνθηκολόγησαν με την πανδημία
Η κυβέρνηση «έχει συνθηκολογήσει με 

την πανδημία» τόνισε ο Νάσος Ηλιόπουλος. 
Επισημαίνοντας ότι «δεν μας απαντά για το 
πόσες είναι οι απώλειες εκτός ΜΕΘ, αλλά 
και το ποσοστό θνητότητας εντός ΜΕΘ», 
επανήλθε στην «απαράδεκτη παρέμβαση» 
Παπαδημητρίου, που κατάργησε έναν ολό
κληρο κλάδο της Ιατρικής, την Εντατικολο-

γία». «Για το γεγονός ότι το ΕΣΥ καταρρέει η 
ευθύνη είναι συγκεκριμένη και έχει ονομα
τεπώνυμο, Κυριάκος Μητσοτάκης» είπε 
υπογραμμίζοντας ότι «η κυβέρνηση δεν 
παίρνει μέτρα μόνο για τους ανεμβολία- 
στους, καθώς, όταν ακυρώνεται το 80% των 
προγραμματισμένων χειρουργείων, αυτό 
πλήττει το σύνολο της κοινωνίας». Όπως 
είπε, «τα νοσοκομεία γίνονται ξανά νοσοκο
μεία για μία και μόνο νόσο», ενώ «οι ιδιωτι
κές κλινικές παραμένουν έξω από τη μάχη».

Γεροβασίλη: Αδικαιολόγητοι 
οι θάνατοι εκτός ΜΕΘ

Την ανάγκη διαμόρφωσης ενός συνολι
κού σχεδίου, ώστε να διασφαλιστεί η επαρ
κής και αξιοπρεπής νοσηλεία των πολιτών 
προέταξε η Όλγα Γεροβασίλη. «Δεν δικαι
ολογείται αυτή τη στιγμή στη χώρα μας να 
πεθαίνουν άνθρωποι με έναν σωλήνα στην 
τραχεία σε ράντζα έξω από ΜΕΘ. Αυτά τα 
παρακολουθούσαμε με τρόμο να συμβαί
νουν στην Ιταλία στην αρχή της πανδημίας, 
τότε που προφανώς καμία χώρα δεν ήταν 
έτοιμη να αντιμετωπίσει τη νέα αυτή συνθή
κη» συμπλήρωσε η γραμματέας της Κ.Ο. 
του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ.
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	 Στη φάκα μαϊμού φαρμακοποιός και ένστολοι που εξέδιδαν πλαστά rapid tests
	 Μπίζνες με κλινικάρχες φέρνει η περικοπή χειρουργειων
	 Συναγερμός για τη νέα αφρικανική μετάλλαξη
	 «Ούτε lockdown θα γίνει ούτε το ΕΣΥ θα καταρρεύσει»
	 Θεσσαλονίκη: Στη μάχη κατά του κορονοϊού και το νοσοκομείο «Γεννηματάς»
	 Ανησυχητική αύξηση των εισαγωγών στα νοσοκομεία
	 Πιστοποιητικό εμβολιασμού 9μηνης ισχύος
	 Κατάρρευση του ΕΣΥ με υπογραφή Κυριάκος Μητσοτάκης


